
Jegyzőkönyv

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete
2017. december 13-i üléséről

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal, II. emeleti nagy tanácskozó terme
(2040 Budaörs, Szabadság út 134. sz.)

Jelen vannak  : Wittinghoff Tamás polgármester, Biró Gyula alpolgármester, dr. Bakó
Krisztina, Császárné Kollár Tímea, Gáspár Béla, Hauser Péter, dr.  Kisfalvi  Péter,
Löfler Dávid, dr. Molnár Gábor, Dr. Ritter Gergely, Simándi Szelim, Stift Nándor, dr.
Sokolowski Márk és dr. Tóth Ferenc képviselők.

Igazoltan távol voltak: Becz György képviselő

Tanácskozási joggal jelen vannak: Kálóczi Imre alpolgármester, dr. Bocsi István
jegyző, dr. Molnár Bernadett aljegyző, Vágó Csaba kabinetvezető, Lőrincz Mihály
műszaki  ügyosztályvezető,  Erdős  Károlyné  jegyzői  irodavezető,  Csík  Edina
főépítész,  Domahidi  Emma városépítési  irodavezető,  dr.  Tóth-Horváth  Brigitta  az
adóiroda  részéről,  Kövesdi  Gabriella  szociális  és  egészségügyi  irodavezető,
Karsainé  Kovács  Judit  közoktatási  és  nevelési  osztályvezető,  Kozsda  Attila
magasépítési  osztályvezető,  Erdélyi  János  közterület-felügyeleti  osztályvezető,
Benkovics Gábor környezetvédelmi osztályvezető

Jelen  vannak  továbbá: Tamás  Ervin  és  Halag  Mónika–  BTG  Nonprofit  Kft.,
Premecz Enikő nem képviselő bizottsági tag, valamint budaörsi lakosok.
 
Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes
Jegyzőkönyvet készítették: Zsinkó Katalin, Vermes Erika, Pintérné Berecz Anita
Számítástechnika: Krajcsirik János informatikai irodavezető 

Wittinghoff Tamás polgármester:  Tisztelettel köszönti a megjelenteket, képviselő-
testület tagjait,  kollégákat, illetve megjelent vendégeiket, illetve mindazokat, akik a
televízió képernyője előtt kísérik figyelemmel a munkát. A Képviselő-testület 14 fővel
határozatképes, Becz György képviselő jelezte, hogy nem tud a mai ülésen részt
venni, a többiek jelen vannak. 

Császárné  Kollár  Tímea  képviselő:  Tisztelettel  köszönti  az  egybegyűlteket,
televízió  nézőket.  Van  egy  előterjesztése  fenn  a  napirenden  a  4184  hrsz-ú,
magántulajdonban lévő ingatlan átsorolása, amit a következő indokolással szeretne
lekérni,  mint  előterjesztő.  Ezt  sürgőséggel  adták  be,  de  akkor  is  már  nagyon
határeset volt, hogy a sürgősség megáll-e vagy nem. A szándékuk az az volt, hogy
mivel a következő testületi ülés kb. 2 hónap múlva lesz esedékes, tehát elég hosszú
a két ülés között eltelt idő, hogy beadják és tárgyaljanak róla, amit szerettek volna.
Nyilván  különböző  hivatali  egyeztetéseken  kellett  volna  átmennie,  hogy  olyan
előterjesztés legyen a végére, mire a testületi ülés elé kerülhet, ami értelmezhető,
pontos  és  szavazható róla  minden további  nélkül.  Erre azonban nem is  volt  idő,
illetve  megkapták  az  észrevételeket  is  Főépítész  Asszonytól,  illetve  Jegyző Úrtól.

A jegyzőkönyv összeállításának időpontja: 2017. december 22..  
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Majd a következő ülésre nyilván ezeket  pótolni  fogják és megoldják,  ezt  most  Ő
szeretné visszakérni azzal, hogy a cél, amit megfogalmaztak benne, azzal továbbra
is egyetértenek, de ezt majd a következő testületi  ülésre fogják előkészíteni. Még
egyet  hozzátenne,  mivel  nem  kerül  most  napirendre,  mivel  előterjesztőként
visszakéri, hogy itt most a testületi ülés kezdete előtt a lakók átadták a petíciót a  kb.
1550 aláírással a városvezetésnek, polgármester úrnak, ez törvényi kötelezettségük,
mivel, hogy azt idővel az adatvédelmi törvények alapján idővel meg kell semmisíteni,
úgyhogy akkor ha az megtörtént és akkor minden továbbit majd a következő testületi
ülésig fognak rendezni. 

Wittinghoff  Tamás  polgármester: Nem  érkezett  semmilyen  más  észrevétel  a
napirendekhez, akkor ismerteti, hogy a meghívón szereplő napirendeken túlmenően
van  9  db  hivatali  előterjesztés.  Ezt  a  forgatókönyv  tartalmazza  (jegyzőkönyv
melléklete).  A Képviselő  Asszony  a  saját  előterjesztését  visszavonta,  tehát  arról
szavazni  sem  kell.  Van  javaslat  zárt  ülésre  ingatlanértékesítésnél,  illetve  a
közbeszerzésnél,  valamint  az  Arany  János  Tehetséggondozó  programban  való
részvételre  vonatkozó  napirendnél  is,  ami  sürgőségi  indítvány.  Van  egy  kérdése
Jegyző  Úrhoz,  a  31.  napirendi  ponttal  kapcsolatban.  A  Frankhegyi
Részönkormányzat  a  saját  beszámolóját  nem fogadta  el,  mennyire  parodisztikus
történet azt nem tudja, de hogy van-e értelme Nekik ezt így tárgyalni? Azt gondolja,
hogy meg kell várni, amíg  tudnak egy saját beszámolót kreálni, az is kérdés, de nem
ma  kell  dönteni,  hogyha   szándékosan  obstruálják  a  működést  és  a  saját
beszámolójukat   sem  fogadják  el,  akkor  az  elnöknek  túl  sok  eszköze  nincsen.
Esetleg  ilyenkor  nincsen-e  teendője  az  Önkormányzatnak,  egy  olyan
részönkormányzat, akinek az a véleménye, hogy nincsen véleménye, illetve a saját
véleményével sem ért, annak mi értelme van?

dr.  Bocsi  István  jegyző:  Igen,  mivel  itt  a  részönkormányzat  nem  fogadott  el
határozatot, ezért jogi értelemben nincsen beszámolója. Le kell venni napirendről.

Wittinghoff Tamás polgármester: tehát a 31. napirendi pontot leveszik napirendről,
a többiről pedig majd gondolkodnak, amit itt hozzáfűzött.

Felteszi szavazásra az alábbi sürgősségi előterjesztések napirendre vételét: 

 Döntés a Budaörs,  Meggy utca 8723 hrsz-ú ingatlan zártkerti  művelés alól
történő kivonásáról

 A Farkasréti Pagony Óvoda 2017. évi költségvetésének módosítása 
 Arany János Tehetséggondozói Programban való részvétel támogatása
 Közbeszerzési szakértői szolgáltatás 
 Döntés az Érd és Térsége Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati

Társulás létrehozásáról szóló Társulási Megállapodás 4. sz. módosításáról 
 Hulladékgazdálkodási  közszolgáltatás  folytatása  2017.  december  31.-ét

követően
 Szennyvíz víziközművek üzemeltetése 2018. április 8-át követően
 Döntés  a  Budaörs,  Templom  tér  17.  szám  alatti  társasház  földszintjén

elhelyezkedő  115/A/1  hrsz-ú  ingatlan  44.41  m²  nagyságú  területének
helyiségbérleti  jogának  átruházásáról,  és  székhely  létesítéshez  történő
hozzájárulásról
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 Budaörsi Latinovits Színház bevételi többlet előirányzatosítása

A Képviselő-testület a meghívón nem szereplő hivatali előterjesztések felvételét  14
egyhangú igen szavazattal elfogadta.    
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  most  a  31.  napirend  levételét  teszi  fel
szavazásra.  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület  14 egyhangú igen szavazattal elfogadta a
javaslatot. 
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  a  három,  korábban  ismeretett  zárt  ülésen
tárgyalandó  napirenddel  együtt  felteszi  szavazásra  a  fentiekben  elfogadott
módosításokkal együtt a napirendet, melyet a Képviselő-testület 14 egyhangú igen
szavazattal elfogadott. 
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

Fenti szavazatok arányában a Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 

187/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Napirend

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi  átmeneti  gazdálkodásáról  szóló
rendeletének megalkotása

2.)  A településfejlesztéssel,  településrendezéssel  és  településkép-érvényesítéssel
összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló rendelet megalkotása 

3.)  A  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben
foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló
8/2016.(II.26.) önkormányzati rendelet módosítása 

4.) Egyes önkormányzati  rendeletek az általános közigazgatási rendtartásról szóló
törvény hatálybalépésével összefüggő módosításáról 

5.) A MoMDeluxe Kft-vel kötendő településrendezési szerződés 
6.) A BTG Nonprofit Kft. működéséhez szükséges forrás biztosítása 
7.) A BTG Nonprofit Kft. Közszolgáltatási keretszerződés VI. számú módosítása
8.) Beszámoló Budaörs Város környezeti állapotáról
9.) Budaörsi csatornaközművek 2018. évi felújítási és rekonstrukciós terve
10.) Döntés a Zúzmara utcában található 1388/1 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről 
11.) Budaörs Város Önkormányzata, a Budaörsi Művészek Egyesülete (BUM) és a

Húsznegyven  Budaörsi  Fiatal  Építészek  Műhelye  Egyesület  közötti  (Budaörs,
Clementis L. u. 22. sz. alatti,  152/1 hrsz-ú ingatlan 39/100 és 56/100 tulajdoni
hányadaira vonatkozó) használatba adási szerződés meghosszabbítása 

12.) Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi posta épülete”)
egy részének használatba adásáról 

13.) Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi posta épülete”)
egy részének használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbításáról 

14.)  Az  Önkormányzat  fenntartásában  működő  költségvetési  intézményekben
dolgozók év végi jutalmazásához pótelőirányzat biztosítása
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15.) TÖOSZ Legjobb Önkormányzati Gyakorlatok Program – pénzdíj átadása a 
Budaörsi Tanoda számára

16.) Kubinyi Ágoston Program – támogatás átadása a Heimatmuseum számára
17.)  Csatlakozás  az  Európai  Városok  Koalíciója  a  Rasszizmus  Ellen  (ECCAR)

szervezethez – az ECCAR tagság megszerzése
18.) A Sportcsarnokban rendelkezésre álló 10 önkormányzati nap felhasználásáról

szóló szabályzat módosítása
19.)  A  XXI.  sz.  Magyar  Drámájáért  Alapítvány  kérelme,  támogatási  szerződés

módosítása
20.) A Wendler Ferenc Alapítvány kérelme támogatási szerződés hosszabbítására
21.)  Javaslat  a Mindszenty József  Római Katolikus Óvoda és Nyelvoktató Német

Nemzetiségi Általános Iskola fenntartójával, a Székesfehérvári Egyházmegyével
kötött Együttműködési Megállapodás módosítására

22.) BNNÖ kérelme a Budaörsi Passió támogatási szerződés meghosszabbítására
23.) A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója 
24.) Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatára
25.)  Az  Egyesített  Bölcsődei  Intézmények  2018.  évi  nyári  nyitvatartási  rendjének

elfogadása
26.) A rendőrkapitányság támogatási kérelme
27.) Centrál Europe pályázatokban való részvétel
28.) Közterület elnevezése: Budaörs, 10300/19 hrsz. – Keleti utca
29.) Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi Éves Ellenőrzési Munkaterve
30.)  Beszámoló  a  Kamaraerdei  Településrészi  Önkormányzat  2017.  évi

tevékenységéről
31.) A polgármester 2017. II. félévi jutalma
32.)  Döntés  a  Budaörs,  Meggy  utca  8723  hrsz-ú  ingatlan  zártkerti  művelés  alól

történő kivonásáról
33.) A Farkasréti Pagony Óvoda 2017. évi költségvetésének módosítása 
34.) Közbeszerzési szakértői szolgáltatás 
35.)  Döntés  az  Érd  és  Térsége  Regionális  Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati

Társulás létrehozásáról szóló Társulási Megállapodás 4. sz. módosításáról 
36.)  Hulladékgazdálkodási  közszolgáltatás  folytatása  2017.  december  31.-ét

követően
37.) Szennyvíz víziközművek üzemeltetése 2018. április 8-át követően
38.)  Döntés  a  Budaörs,  Templom  tér  17.  szám  alatti  társasház  földszintjén

elhelyezkedő  115/A/1  hrsz-ú  ingatlan  44.41  m²  nagyságú  területének
helyiségbérleti  jogának  átruházásáról,  és  székhely  létesítéshez  történő
hozzájárulásról

39.) Budaörsi Latinovits Színház bevételi többlet előirányzatosítása
40.) Döntés a Szajkó utcában található 10789 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről – ZÁRT

ülésen 
41.)  Döntés  versenypárbeszéd  közbeszerzési  eljárás  eredményének

megállapításáról és a feladatellátási szerződés megkötéséről – „Közfinanszírozott
járóbeteg  szakellátási  feladatok  valamint  alapellátásként  iskola  egészségügyi
ellátás,  foglalkozás  egészségügyi  alapellátás  és  központi  ügyeleti  szolgálat
működtetése – ZÁRT ülésen

42.) Arany János Tehetséggondozói Programban való részvétel támogatása – ZÁRT
ülésen

Napirend előtti hozzászólások:
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Löfler  Dávid  képviselő: Tisztelettel  köszönt  mindenkit,  tisztelettel  köszönti  a
budaörsi  lakosokat.  Mivel  ez  az  utolsó  idei  ülés,  ezért  a  FIDESZ-KDNP Frakció
nevében  Áldott  Békés  Karácsonyt  kíván  minden  budaörsi  lakosnak.  Ezen  túl  a
Törökbálinti utcáról szeretne egy pár szót, elkészült az aszfaltozás, voltak problémák,
de elkészült a Törökbálinti utca aszfaltozása, viszont a táblákkal voltak gondok. Volt
olyan időszak, amikor beengedték a lakosokat, volt olyan, amikor le volt zárva az
egész utca,  volt  olyan,  hogy a táblák  nem voltak  egyértelműek,  volt  olyan,  hogy
hétvégén a lakosok jelezték, hogy be tudtak menni az utcába, nem volt kitáblázva,
hogy tilos behajtani és fedetlen gödröket találtak, amik nem tettek jót az autóknak.
Arra szeretné felhívni a figyelmet, ha lesz még bármilyen ilyen beruházás, akkor az
építtetővel  egyeztetni  kell,  hogy figyeljen oda, ne engedjék be addig a lakosokat,
hogyha olyan állapotban van az utca, hogy egyértelmű legyen a táblázás. 

dr.  Bakó  Krisztina  képviselő:  Egy  nagyon  gyors  kérdést  szeretne  feltenni  a
Műszaki  Ügyosztály  vezetőjéhez.  A  Kisfaludy  utcában  folyó  munkálatokkal
kapcsolatban a múltkor kérdezte, hogy mi várható, elkészült egy tájékoztató levél,
emlékei szerint ezt már kiküldte az önkormányzat az ott lakóknak. Ha esetleg még
nem kapták volna meg, akkor azzal kapcsolatban szeretné kérdezni, hogy az elmúlt
hetek esős időjárása miatt nagyon sokan hívták és panaszkodtak, tehát kérdezné,
hogy van-e  valami  változás  a  határidők  tekintetében,  mert  amikor  egy  hónappal
ezelőtt a testületi ülésen beszéltek erről, akkor december 17. volt a határidő, de attól
fél, hogy ez most már nem lesz tartható. 

Lőrincz Mihály Műszaki Ügyosztály vezető: A beruházást a Fővárosi Vízművek
végzi,  tehát  a  vízhálózat  rekonstrukciója  zajlik  jelenleg.  Biztosan  nem  tudják
határidőre befejezni, december 17-re nem fog megvalósulni, csúszik a beruházás, de
karácsony előttre befejeződik, ezt az ígéretet kapták, befejeződik az út nyomvonalas
helyreállítása. Remélik, hogy az időjárás lehetővé is teszi a visszaaszfaltozást. Az
Önkormányzat csak kérheti ezt, mivel nem saját beruházásról van szó. 

Simándi  Szelim  képviselő:  Tudomása  szerint  a  Halom  utca  műszaki  átadása
tegnapi napon megtörtént, ennek kapcsán szeretné köszönetét kifejezni elsősorban
az ott élőknek, akik nagy türelemmel bírták ezt a  fejlesztést, egyrészt, másrészt az
aktivitásukat  abban,  hogy  folyamatosan  jelezték  azt,  hogy  milyen  kérdéseik,
kéréseik,  problémáik  vannak  az  építkezéssel  kapcsolatban.  Külön  szeretne
köszönetet  mondani  a  Budaörs  Tv-nek,  akik  többször  is  kint  voltak  stábbal  és
lehetőséget biztosítottak arra, hogy megjelenjen a lakosok véleménye is ebben az
ügyben.  Természetesen  köszönetet  mond  a  hivatal  munkatársainak  is,  akik  akár
konfliktus  között  is  nagyon  nagy  türelemmel  végezték  ezt  a  munkát  és  egyben
kérdezné ügyosztályvezető urat, illetve kérné, hogy erősítse meg, hogy a műszaki
átadás kapcsán még készült  egy hiánylista  pár  elvégzendő,  apróbb feladatról  és
ezek  meg  fognak  történni  másrészt  ezzel  kapcsolatban,  hogy  az  ehhez  kötődő
Gesztenye utcai építkezés hogyan zajlik, ott mikor várható a befejezés. 

Lőrincz  Mihály  Műszaki   Ügyosztály  vezető:Természetesen  a  műszaki  átadás-
átvételnél  jelentkező kisebb hibák visszajavítását  folyamatosan végzi  a beruházó,
személyesen is  kinn volt,  és a napokban teljesen be is fejeződik,  egyetlen dolog
maradt kérdéses a zöldfelületi helyreállítás decemberben a füvesítés elég nehezen
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vehető  át,  hogy  sikeres-e  vagy  nem,  de  természetesen  tavasszal  a  zöldfelületi
felújításokra  is,  ha  indokolt,  akkor  sor  kerül  és  azokat  is  meg  fogják  oldani.  A
Gesztenye utcánál  is  a  befejező munkálatok vannak,  olyan területen is  vállalta  a
beruházó a feladatokat, ahol nem is volt közvetlenül a beruházás része, pld.  egy
parkoló  létesítés,  az  is  ebben  az  évben,  sőt  ezen  a  héten,  az  ünnepek  előtt
megvalósul, tegnap egyeztettek a kivitelezővel, tehát mindkét utca a Gesztenye és a
Halom utcában is befejeződik a beruházás ezen a héten.

dr. Kisfalvi Péter képviselő:  Azért kért szót, mert hétfőn lakossági fórumot tartott
Kamaraerdőn  és  két  olyan  probléma  merült  fel,   amivel  korábban  soha  nem
találkozott.  Ezek közül az egyik Kamaraerdőn a Pistály felöli részén Varjú utca és a
Harkály utca környékén nem nagyon működik a postai szolgáltatás, ami annyit jelent,
hogy  kétheti  küldeményt  egyszerre,  egy  kötegben  kapnak  meg.  Ez  elég  régóta
fennáll, a postát többször keresték, azt mondták, hogy ott van postás és ilyen eset
nincs,  de  sajnos  a  panasz  többek  részéről  is  elhangzott.  Ha  bármit  tudna  az
Önkormányzat ebben az ügyben segíteni, az nagyon jó lenne. A másik probléma,
hogy  nagyon  sok  patkány  van  a  környékükön,  a  BTG-t  megkeresik,  nagyon
készségesen kihelyezik a közterületre a patkányirtó szereket, de a gócokat  amelyeik
benn  vannak  a  gondozatlan  területeken,  ezzel  nem  nagyon  tudják  felszámolni.
Ebben is kéri az Önkormányzat segítségét a lakók nevében.

Wittinghoff Tamás polgármester: Úgy tűnik, hogy a Posta így december környékén
egy elég akut probléma, mert először a nemzeti „inzultációs” íveket, most pedig az
Erzsébet  utalványokat  kell  kiszállítaniuk  és  már  lassan  sztrájkkal  fenyegetnek  a
postások, mert akiket ideiglenesen vesznek fel sokkal több pénzt kapnak, mint az
állandóan ott dolgozók, de a karácsonyi forgalom miatt azt olvasta éppen a tegnapi
napon, hogy heteket fognak késni, illetve ha egyáltalán megérkezik a küldeménye…
de  természetesen  jelezni  fogják  a  postának,  csak  ugye  ráhatása  az
Önkormányzatnak kb. annyi, mint más magáncégek vonatkozásában. Patkányirtás
ügyében  pedig  majd  Jegyző  Úrral  végiggondolják,  hogy magánterület  esetén  mit
lehet tenni, legfeljebb talán körbe lehet rakni patkánycsapdákkal.  

Császárné Kollár Tímea képviselő: Egy olyan ügyben kért szót, amit nem gondolt
volna még maga sem, hogy ilyen mélyre jutnak és ebben neki meg kell nyilvánulnia.
Következőről van szó, köszönetet szeretne mondani azoknak a budaörsieknek, akik
részei voltak annak a tegnap estig 3277 embernek, akik tegnap estig 27.457.599,-Ft-
ot adományoztak a Jobbik Magyarországért Mozgalomnak, úgy, hogy  nem feltétlenül
ideológiai  meggyőződésből  és  nem feltétlenül  pártszimpátiából  tették  ezt,  hanem
egyszerűen azért, mert szerették volna kinyilvánítani azt a jogos igényüket, hogy egy
olyan  országban  szeretnének  élni,  s  nyilván  egy  olyan  városban  is,  ahol  a
demokratikus jogok léteznek. Most már odáig mentek le és azért mondhatja biztosan
ezt, hogy ideológiai meggyőződéstől és pártszimpátiától függetlenül, mert pontosan
jól tudják, mert Őt is felkeresték többen, akik adományoztak, hogy itt nem a Jobbik
törzsszavazói rétegéről van szó, félre tudták tenni ezeket a gondjaikat akár a párttal
és az igazság mellett próbálnak ezzel is kiállni.  Egészen elképesztő… amikor azt
mondják,  hogy  pártállami  időket  idéznek,  akkor  azt  gondolják,  hogy  a  Rákosi
időszakban mindent kipipáltak, amit lehet, hát nem feltétlenül, ugyanis itt még egy
kirakat perre sem futotta, mert egyszerűen nem volt per, nem vették át az anyagokat,
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nem nézték meg, nem tudják, hogy mi alapján döntöttek, nem volt tárgyalás csak a
tarkón lövés a végén. Amiben még sikerül úgy néz ki alulmúlni a Rákosi időszakot
úgy látszik, hogy a FIDESZ kormány már a kétcédulás választás megismétlésétől is
fél, mert ha nem ezt tenné, akkor engedné indulni és hagyná, hogy a legerősebb
ellenzéki párttal rendesen, a választási törvények alapján és a választók akaratából
kerüljön pont  a választás végére és nem pedig ilyen aljas módon. 

Stift   Nándor  képviselő: Választókörzetében  a  Patkó  u.  3.  szám  alatt  lévő  10
emeletes ház tulajdonosi körének szeretné üzenni,  hogy köszönet a toleranciáért,
amit tanúsítottak. Értesülései szerint a héten a ház melletti lépcső be fog fejeződni.
Köszönet érte.

dr.  Tóth  Ferenc  képviselő: November  végén  választókörzetében  a  szervizút
kapcsán csináltak egy bejárást a műszak iroda képviselőivel. Itt két kérdés merült fel
az egyik – és azt gondolja, ha ezek a kérdések megoldódnak úgy gondolja, hogy
nagyban  a  lakosság  segítségére  tudnának  lenni.  Az  egyik  és  kérdezné  az
irodavezető urat, hogy a zajvédő fal kapcsán az önkormányzat területén van,ezzel
milyen lehetőségek vannak a zajvédő fal meghosszabbításával, illetve a kijavítását. A
másik,  ami  szintén  nagyban  segíteni  az  ott  lakóknak  a  pozitív  közérzetét  a
kutyafuttató áttelepítése, hogyha ez megoldható lenne. Ha jól hallotta a Budapesti út
–  Alsóhatár  út  körforgalom  tekintetében  itt  is  van  előrelépés.  A másikkal  pedig
Jegyzőhöz  fordul,  hogy  többszöri  megkeresés  volt  újra,  a  Zsíroskenyér
szórakozóhely kapcsán, hogy itt milyen lehetőségek vannak, újra voltak bulik, nem
tudnak  éjszaka  aludni  az  emberek,  nem  tudnak  reggel  felkelni  a  gyerekek,  azt
gondolja, hogy valamit hathatósan lépni kell az ügy megoldása érdekében.

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Igen,  ismertek  ezek  a  problémák  a
Zsíroskenyérrel kapcsolatban, Jegyző Úr vizsgálja és meg fogja tenni a szükséges
lépéseket. 

Lőrincz  Mihály  Műszaki  Ügyosztály  vezetője:  Összefügg  ez  a  három  kérdés.
Nagyon régi terve az Önkormányzatnak, hogy a szerviz utat meghosszabbítja és a
végleges  jelleggel  vagy  az  Egér  úti  bekötésig  történne  meg,  de  miután  az  egy
fővárosi szakaszt érint és a fővárossal, XI. kerülettel elég nehéz egyezkedni, ezért az
első részét szeretnék megvalósítani,  tehát a szerviz út meghosszabbítása  és az
Alsóhatár úton keresztül  az 1-es útba történő lekötése  a Shell  kútnál létesítendő
körforgalmon  keresztül.   A tervek  elkészültek,  az  útügyi  hatóságok  az  engedélyt
kiadták, tehát az út felépítése, szerkezete minden tekintetben megfelel a hatósági
előírásoknak. Azt tudja mondani, hogy az útépítéssel egy időben, amikor erre sor
kerül a zajvédő falnak a felújítására, illetve az indokolt meghosszabbítására is sor
kerül, tehát ezzel az útépítéssel egy időben ez is megvalósul. Nagy sikere volt pár
évvel  ezelőtt  elindított  kutyafuttatónak  valóban,  miután  a  tervezett  út  a  jelenlegi
kutyafuttatót keresztbe vágja, vizsgálják annak lehetőségét és van is rá lehetőség,
hogy az autópálya és az út közötti szakaszon, ha nem is ilyen geometriában, mint
ahogy most van, hanem egy hosszúkásabb, téglalap alakú geometriában megtartsák
a  kutyafuttatót  és  az  ottani  lakosoknak  ez  továbbra  is  használható  legyen.  A
körforgalomnál  az  engedélyezési  eljárási  szakaszban  van  az  ügy.  Ami  miatt
hónapokig állt az eljárás, az az, hogy a főváros nem tudott megegyezni egy csatorna
üzemeltetésében,  hogy  a  Budapest  Közút  Zrt.  vagy  a  csatornázási  művel
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üzemeltesse ezt a 30 méteres csatornaszakaszt. Végül is főpolgármester-helyettes
úrnak  a  közbelépésére  ez  megoldódott,  tehát  ezen  továbbléptek,  most  már  az
engedélyezést várják, hogy a kivitelezést is elő tudják készíteni. 

Biró Gyula alpolgármester: Csak azért  kért  szót,  mert  a múltkori  testületi  lésen
reklamált,  hogy  a  Nádasdülő  sétány  melletti  játszótéren   nincsen  világítás,  de
adventre megérkezett  a fény,  igaz,  hogy nem erre az adventre ígérték,  hanem a
másikra. Reméli, hogy nemcsak advent alatt ég a lámpa, hanem utána is. Javasolná,
hogy egy 2018-as naplót adjak az ELMŰ-nek, hogy a jó naplóba  írják be, elküld egy
határidő naplót az  Elektromos Műveknek. A Patkó 3. számról beszélt Stift Nándor,  a
Patkó  u.  17.  számnál  pedig  van  egy  ígérete  ügyosztályvezető  úrtól,  hogy  a
vízelvezető árok elkészül még ebben az évben.

Wittinghoff Tamás polgármester: Miután több napirend előtti hozzászóló nincsen, a
két  ülés  közötti  időszakról  ad  tájékoztatást.  Többen  is  szót  ejtettek  az  adventi
időszakról,  ebből  következik,  hogy  a  településen  az  Adventhez  tartozó
díszkivilágítások  is  a  helyükön  vannak.  Az  elmúlt  években  több  helyen  is  állt
karácsonyfa, de az idei évben a nehéz anyagi helyzet miatt  racionális döntéseket
kellett  hozni  a  kiadásokat  illetően,  ennek  jegyében  arról  volt  szó,  hogy  csak  a
Templom téren lesz,  de  a vállalkozó,  aki  ezt  eddig  megtette  Baranyi  Jakab több
vállalkozóval összefogva saját költségen állította a karácsonyfát. Azért mondja ezt
most el, mert ezzel kapcsolatban is voltak kérdések és illendőnek tartja ilyen fórumon
is megköszönni ezt, illetve a Városháza aulájában egy magánszemély felajánlásából
van karácsonyfa. Sajnos nem gondolta volna, hogy ezt is át kell gondolni, az okokat
mindenki tudja. Reméli, hogy  a jövő évi költségvetésnél sikerül egyenesbe hozni a
helyzetet,  az  azt  követő  időszakra  vonatkozóan  nem  tudni  mi  lesz,  de  szerinte
néhány per is fog ezzel kapcsolatban még a megoldás felé avagy ellen hatni. 

Az előző testületi ülés november 15-én volt, 17-én egyeztettek Ritter Imrével három
témában  a  Passió,  az  Aramis  és  a  Heimatmuseum  ügyében.  Reméli,  hogy
mindegyiknél a megoldás irányába sikerült lépéseket tenni.   20-án volt koszorúzás a
Kende Háznál, Kende Sándor író emléktáblájánál. Kedden a Szociális Kerekasztal,
illetve  Idősügyi  Tanács  ülése  volt.  22-én  Regényi  János  temetésén  vettek  részt.
Aznap  este  egy jubileumi  színházi  előadás  volt  a  Latinovits  Színházban.   30-án
csütörtökön  egy  konferencia  volt  a  Városháza  tanácstermében,  ahol  a  BULÁKE
Rehabilitációs Központjával kapcsolatban  tanácskoztak a jelenlévők, december 1-
jén tartották a BTG évzáró rendezvényét, ahol nem volt könnyű dolog sem az elmúlt
évről,  illetve  a  kilátásokról  beszélni.  Ma  is  szerepelnek  a  testület  előtt  BTG
kapcsolatos anyagok, határozatokról dönteni, illetve a szemétszállításról is döntést
hozni.  A szemétszállítással  kapcsolatban  megállapodás  született,  ami  elvezethet
oda,  hogy  talán  a  költségek  szintjén  lehet  a  szemétszállításra  vonatkozó
bevételekkel számolni. December 6-án volt városi mikulás  ünnepség a művelődési
házban,  7-én  esély  társulási  ülés.  8-án  a  Pest  Megyei  Közgyűlés  ülésezett,  a
közgyűlés  elé terjesztették Hodut János tűzoltót kitüntetésre, ő kapta meg 2017-ben
a Megye  Tűzoltója  Díjat,  ami  egy nagyon fontos  elismerés.  Ugyanezen a napon
szerb néptáncos est volt az Ifjúsági Klubban, kedden az Idősek Karácsonyára került
sor a JMMK-ban, illetve tegnap este a Betlehemes Jászolépítő  Verseny díjait adták
át, illetve a kiállítást nyitották meg a Városházán. 
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Nagyon fontos változásról szeretne még beszélni, 1997-ig nyúlik vissza a szennyvíz
elvezetéssel,  tisztítással  kapcsolatos folyamat.  2000-ben  indult  el  az,  hogy ISPA
pályázatot  dolgoztak  ki  azok  a  települések,  amelyekre  vonatkozóan  az  akkori
Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium javasolta, hogy  együtt pályázzanak, az
egyik  kezdeményező  Budaörs  volt,  az  akkori  szennyvíztelep  állapotát  látva   a
felújításon gondoltak. A javaslat az az volt,  hogy Budapesttel, Érddel, Diósddal és
Tárnokkal  együtt  a  dél-budai  szennyvízgyűjtést  így  valósítsák  meg  egy  projekt
keretében. Kidolgozták, elkészült a pályázat, egy konzorcium jött létre, azután csend
volt.  Miután  nem mozdult  semmi,  egyre  inkább  az  önkormányzatok  saját  maguk
próbálták  megoldani,  mert  egyáltalán nem volt  a  szennyvízelvezetésre megoldás,
2007-2008. során indult el az újratervezése ennek a történetnek a BÉKISZ projekt
keretében  most  már  csak  Budaörs   és  a  főváros  maradt  benne,  ami  egyébként
Budaörs szempontjából mindenképpen kedvező, mert a Fővárosi Vízművekhez való
csatlakozás az  ellátás  biztonságát  és  a  díjak  sokkal  gazdaságosabb lehetőségét
teremtették meg és itt most nem a rezsicsökkentésre gondol, mert az csak betett a
Fővárosi  Vízműveknek.   Mindenestre  az  addig   két  szolgáltatóval  működő
rendszerben  az  egy  szolgáltató  s  egy  jóval  nagyobb  hálózat  ellátása  gazdasági
szempontból  és  szolgáltatás  racionalitása  és  működtethetősége  szempontjából
sokkal  jobb  megoldás.  Így  a  szennyvíznél  is  ez  a  megoldás  Budaörs  számára
rendkívül  fontos  volt.  Bár  voltak  akkor  is  ezzel  kapcsolatban  viták,  itt  is  volt
kisebbségi álláspont, hogy minden település a saját szennyvizét saját maga tisztítsa.
Nagyon  nehéz  volt  elfogadtatni,  hogyha  Hosszúréti  patakba  engedik  a  tisztított
szennyvizet, akármennyire tisztított az, azért a víz hozama szempontjából az lesz a
meghatározó és  nem biztos,  hogy lakóterület  mellett  lévő  patak  szempontjából  a
legkedvezőbb,  sokkal  jobb  az,  hogy  a  szennyvíz  úgy  ahogy  van  egy
nyomóvezetéken egy modern, új a 21. századnak megfelelő tisztítótelepre kerül és
onnan  egy  nagyobb  hígítást  eredményező  vízhozamba,  a  Dunába  kerül  be.  Ez
történt  meg  gyakorlatilag  2009-ben  csatlakozott  az  önkormányzat  a  BÉKISZ-hez,
nagyon lassan haladtak a dolgok,  de az utóbbi  időben ez felgyorsult,  a Fővárosi
Önkormányzattal, végrehajtó szervezetekkel is normalizálódott a helyzet. Mostantól
kezdve  a  szennyvíz  az  közvetlenül  a  csepeli  tisztítótelepre  kerül,  a  törökbálinti
határban  lévő  szennyvíztelepen  már  nem  folyik  tisztítás  és  a  vizsgálatok  azt
mutatják,  hogy  nincsen  szennyezettség  a  területen.  Ha  Törökbálinttal  sikerül
megállapodni, a nagyobb rész Budaörsé, a szabályozási tervet megfelelően kezelik
akkor a két település értelmes beruházót találva komoly bevételre is szert tehet, és
ezzel megszűnik egy koncentrált szennyező forrás. 

A másik  ügy,  amiről  tájékoztatást  szeretne  adni,  az  az  úgynevezett  szolidaritási
hozzájárulás, magyarul büntetőadó, ami 2,1 milliárd forint értékben sújtja a várost
ezzel kapcsolatban a futó perekről,  illetve hogy a kúriához fordul az Önkormányzat,
a  Képviselő-testület  nyilván  tud,  de  van  olyan  fejlemény,  amit  még  nem  tud  a
Képviselő-testület.  A  jogászaik  szeptember  13-án  az  Európa  Tanács  Helyi  és
Regionális Hatóságok Kongresszusához panaszt nyújtottak be  az Önkormányzatot
sújtó  szolidaritási  hozzájárulás  ügyében.  November  29-én  levelet  kapott  Andreas
Kiefer úrtól, aki a kongresszus főtitkára. Ebben a levélben arról értesíti, hogy a Helyi
Hatóságok Kamarájának Elnöksége a legutóbbi Strasbourg-ban tartott október 17-én
tartott  ülésén  megvizsgálta  az  elküldött  anyagot,  befogadták  a  panaszt  és  a
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monitoring bizottság elé terjesztik a február 14-i ülésére, ahol abból a szempontból
fogják vizsgálni az anyagot, hogy a szolidalítási  hozzájárulás menyire fér össze a
Helyi  Önkormányzatok  Európai  Chartájában  részt  vevő  Magyar  Állam
kötelezettségeivel. Úgy gondolják, hogy a Alaptörvényt és az Önkormányzati törvényt
is  sérti  ez,  ezt  senki  nem  vitatja.  A  másodfok  azt  mondta,  hogy  ezt  az
Alkotmánybíróságnak kell kimondatni. Szomorú tapasztalat lesz, hogy ha egy EU-s
szervezet,  pár  hónapon  belül  tud  ilyenre  válaszolni,  míg  az  Alkotmánybíróságra
nagyon rég óta kell várni. Véleménye szerint ez sem meglepő. Képviselő Asszony
napirend előtt elmondott jogállami problematikái körébe ez szintén becsatolható. 

Elmondja még, hogy a háta mögött van egy oklevél és egy kis plasztika, emléktábla,
amiben a Város ez évi  ”Virágos Magyarország”  környezetszépítő  versenyen elért
eredményét  lehet  nyomon  követni.  A Hosszúréti  patak  környezetének  sokoldalú
zöldfelületi  fejlesztéséért  Szervező Bizottság Elnökének külön díját  kapta meg az
Önkormányzat. 

A napirend előtti  hozzászólások és a két  ülés közötti  időszakról  szóló beszámoló
után rátérnek a napirendek tárgyalására.

Napirendek tárgyalása: 

1.) Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi  átmeneti  gazdálkodásáról  szóló
rendeletének megalkotása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/1. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti  a napirendet.  A PEB és az Ügyrendi
Bizottság elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete).  
Miután nincs hozzászólás, felteszi szavazásra a rendeletalkotási javaslatot, melyet a
Képviselő-testület vita nélkül, 14 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

42/2017. (XII.18.) önkormányzati rendelete
a 2018. évi átmeneti gazdálkodás szabályairól

A rendelet  teljes  terjedelmében,  a  mellékletekkel  együtt  a  jegyzőkönyv  3/1.  sz.
mellékletét képezi. 

2.)  A  településfejlesztéssel,  településrendezéssel  és  településkép-
érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló
rendelet megalkotása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/2. sz. melléklete)

10



Wittinghoff  Tamás polgármester:  Ismerteti  a  napirendet,  eddig is  volt  döntésük
erről,  de  határozati  formában,  és  törvényi  kötelezettség  ebben  a  körben  a
rendeletalkotás,  erről  szól  az  előterjesztés.  Először  határozatot  kell  hozni,  hogy
visszavonják  a  korábbi  határozatukat,  és  aztán  rendeletet  alkotnak.  Felteszi
szavazásra  a  határozat  visszavonását.  A  Képviselő-testület  14  egyhangú  igen
szavazattal elfogadta a javasalatot. 
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

188/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel
összefüggő10/2017.(II.22.) ÖKT. sz. határozat visszavonása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  visszavonja  a
10/2017.(II.22.) ÖKT. sz. határozatát.

Határidő: folyamatos 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyosztály – Főépítészi Iroda 

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Felteszi  szavazásra  a  rendeletalkotásra
vonatkozó  javaslatot,  melyet  a  Képviselő-testület  vita  nélkül,  14  egyhangú  igen
szavazattal elfogadott.
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

43/2017. (XII.18.) önkormányzati rendelete
a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel

összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól

A rendelet  teljes  terjedelmében,  a  mellékletekkel  együtt  a  jegyzőkönyv  3/2.  sz.
mellékletét képezi. 

3.) A Budaörs Város Önkormányzata fenntartásában működő intézményekben
foglalkoztatott  közalkalmazottakat  megillető  pótlékok  meghatározásáról
szóló 8/2016.(II.26.) önkormányzati rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/3. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: Ismerteti a napirendet, itt is határozathozatal és
rendeletalkotás  szükséges,  ha  nincs  hozzászóló  először  felteszi  a  határozat
elfogadását, kéri a szavazatokat. A Képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal
elfogadta a határozatot. 
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)
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189/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben
foglalkoztatott közalkalmazottakat megillető pótlékok (december hónap)

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Budaörs  Város
Önkormányzata  fenntartásában  működő  intézményekben  foglalkoztatott
közalkalmazottakat  megillető  pótlékok  meghatározásáról  szóló  8/2016.  (II. 26.)
számú  önkormányzati  rendelet  módosításához  kapcsolódó  decemberi  pótlékok
biztosításához  szükséges  fedezetet  a  2018.  évi  költségvetésében  biztosítja  az
alábbiak szerint:

Intézmény

Engedélyezett
pedagógus  álláshelyek
száma

pedagógus
végzettség
ű NOKS

december  hónap
pótlékkerete*
(a  magasabb
vezetők  pótlékát
is tartalmazzák)pedagógus

magasab
b vezető

Budaörsi
Csicsergő Óvoda

17 2 - 483 000 Ft

Rózsa  Utcai
Tagóvoda

16 2 1 488 000 Ft

Budaörsi
Csillagfürt Óvoda

13 2 2 470 000 Ft

Holdfény  Utcai
Óvoda

11,5 2 - 437 000 Ft

Farkasréti
Pagony Óvoda

10 2 1 350 000 Ft

Kamaraerdei
Óvoda

8 2 347 000 Ft

Budaörsi
Kincskereső
Óvoda

13,5 2 495 000 Ft

Budaörsi
Mákszem Óvoda

8 2 1,5 375 000 Ft

Budaörsi  Vackor
Óvoda

10 2 - 380 000 Ft

Zippel-Zappel
Német
Nemzetiségi
Óvoda

12 2 405 000 Ft

Pitypang
Bölcsőde 4 2 -

197 800 Ft
kerekítéssel:
198 000 Ft

Százszorszép
Bölcsőde 5 1 -

112 800 Ft
kerekítéssel:
113 000 Ft

* A december 1-jén üres álláshelyre eső összeget nem tartalmazza a keret.
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2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a
2017 decemberi pótlékokhoz az 1. pont szerint szükséges fedezetet Budaörs Város
Önkormányzat 2018. évi költségvetésébe terveztesse be.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet, Köznevelési és Közművelődési Osztály,
Pénzügyi Iroda

Wittinghoff Tamás polgármester: Felteszi szavazásra a rendeletalkotást, melyet a
Képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal elfogadott. (Szavazáskor jelenlévő
képviselők száma: 14 fő.)

44/2017. (XII.18.) önkormányzati rendelete
a Budaörs Város Önkormányzata fenntartásában működő intézményekben

foglalkoztatott közalkalmazottakat megillető pótlékok meghatározásáról
szóló 8/2016. (II. 26.) számú önkormányzati rendelet módosításáról

A rendelet  teljes  terjedelmében,  a  mellékletekkel  együtt  a  jegyzőkönyv  3/3.  sz.
mellékletét képezi. 

4.)  Egyes önkormányzati  rendeletek az általános közigazgatási  rendtartásról
szóló törvény hatálybalépésével összefüggő módosításáról 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/4. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  Jogszabályváltozás miatt van erre szükség, az
Ügyrendi  Bizottság  4  egyhangú  igen  szavazattal  fogadta  el.  (jegyzőkönyv  2.  sz.
melléklete)
Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  rendeletalkotást,  melyet a  Képviselő-
testület 14 egyhangú igen szavazattal elfogadott. (Szavazáskor jelenlévő képviselők
száma: 14 fő.)

45/2017. (XII.18.) önkormányzati rendelete
egyes önkormányzati rendeletek az általános közigazgatási rendtartásról szóló

törvény hatálybalépésével összefüggő módosításáról

A rendelet  teljes  terjedelmében,  a  mellékletekkel  együtt  a  jegyzőkönyv  3/4.  sz.
mellékletét képezi. 

5.) A MoMDeluxe Kft-vel kötendő településrendezési szerződés 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/5. sz. melléklete)
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Wittinghoff Tamás polgármester: Ismerteti a napirendet, a TFVB 6 igen szavazattal
javasolta elfogadásra. (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete) 
Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a javaslatot,  melyet a  Képviselő-testület 14
egyhangú igen szavazattal elfogadott.  
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)
190/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A MoMDeluxe Kft-vel kötendő településrendezési szerződés 

1. Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  egyetért  az  előterjesztés
melléklete szerinti Telepítési Tanulmányterv tartalmával.

2. Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Polgármestert
az előterjesztés melléklete szerinti Településrendezési Előszerződés és az ahhoz
kapcsolódó készfizető kezességről és jelzálogjog alapításáról szóló szerződések,
és későbbiek során, a feltételek teljesülése esetén az ennek megfelelő tartalmú
végleges Településrendezési Szerződés aláírására. 

3. Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  felkéri  a  Polgármestert,
gondoskodjon  a  267/2014.  (IX.24.)  ÖKT  sz.  határozattal  jóváhagyott  Budaörs
Város  Településszerkezeti  Tervének  és  Budaörs  Város  Helyi  Építési
Szabályzatáról  szóló  24/2014.  (IX.29.)  önkormányzati  rendelet  Telepítési
Tanulmányterv  tartalma  szerinti  módosításának  külső  finanszírozásban  való
elkészíttetéséről a Budaörs, Puskás Tivadar utca – Liget utca – Edison utca által
határolt 4153/83 hrsz.-ú telekre vonatkozóan.

4. Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Polgármestert a
3.  határozati  pont  szerinti  településrendezési  eszközök  módosítása  érdekében
kötendő tervezési és felhasználási szerződés aláírására. 

Felelős: polgármester
Határidő: folyamatos
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyosztály – Főépítészi Iroda

6.) A BTG Nonprofit Kft. működéséhez szükséges forrás biztosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/6. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Ismerteti  a  napirendet,  melyet  a  TFVB  és  a
Pénzügyi Bizottság is egyhangúan fogadott el. (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete) 
Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a határozati javaslatot. A Képviselő-testület
14 egyhangú igen szavazattal elfogadta a határozatot. 
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

191/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A BTG Nonprofit Kft. működéséhez szükséges forrás biztosítása 
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Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete

1. a BTG Nonprofit Kft. 2017. évi működésének biztosításához 85.200.000,- Ft
működési célú támogatást biztosít,

2. fedezetét  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2017.  évi
költségvetéséről  szóló  2/2017.  (II.24.)  önkormányzati  rendelet  3.  számú
melléklet I.5.5 Általános tartalék sorról biztosítja,

3. az  előterjesztés  mellékletét  képező  Támogatási  Szerződést  jóváhagyja  és
felkéri a Polgármester Urat annak aláírására.

 
Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester 
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

7.) A BTG Nonprofit Kft. Közszolgáltatási keretszerződés VI. számú módosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/7. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Ismerteti  a  napirendet,  amelyhez  módosító
javaslat is készült. A TFVB elutasította 3 igen 4 tartózkodó szavazat arányában, a
Pénzügyi Bizottság 6 igen 2 tartózkodó szavazattal elfogadásra javasolta a módosító
javaslat szerint (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete) 
Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati  javaslat
elfogadását  a  módosító  javaslat  szerint,  melyet  a  Képviselő-testület  11  igen  3
tartózkodó szavazattal elfogadott. 
(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

192/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A BTG Nonprofit Kft. Közszolgáltatási keretszerződés VI. számú módosítása

1. Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy jóváhagyja
a  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  Budaörsi  Településgazdálkodási
Nonprofit Kft között 2015. április 1.-én, a Közszolgáltatás tárgyában létrejött
keretszerződés jelen előterjesztés VI. számú módosítását az előterjesztés 1.
számú melléklete szerinti tartalommal, a 2018. február 28-ig terjedő időszakra.

2. Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert az
2. számú mellékletben szereplő Közszolgáltatási  keretszerződés VI.  számú
módosítása aláírására.

3. Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  felkéri  a  Polgármestert,
hogy  a  Közszolgáltatási  keretszerződéshez  kapcsolódó  előirányzatokat  a
2018. évi költségvetésbe tervezze be.

Határidő: folyamatos, szerződés aláírása: 2017. december 31. 
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyosztály, Városépítési Iroda / Pénzügyi Iroda
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8.) Beszámoló Budaörs Város környezeti állapotáról

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/8. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Ismerteti  a  napirendet,  a  TFVB   6  igen  1
tartózkodó  szavazat  arányában  javasolta  elfogadásra.  (jegyzőkönyv  2.  sz.
melléklete) 

Löfler  Dávid  képviselő: A bizottsági  ülésen is  elhangzott,  hogy a  2014-es  adat
kiugróan magas és ennek valamilyen elírás lehet az oka.  Kérdezi, hogy kiderült-e,
hogy  mi  okozta  ezt  a  kiugróan  magas  értéket?  Ez  már  szerepelt  az  előző  évi
beszámolóban  is,  akkor  is  elhangzott,  hogy  ez  valamilyen  hiba  lehet.  Sikerült-e
rájönni, hogy ennek mi az oka. 

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Emlékei  szerint  ez  nagyjából  egybe  esik  az
autópálya díj bevezetésével. Nem tudja, hogy pontosan esik-e egybe és a két dolog
mennyire  passzol  egybe,  de  kérte  a Műszaki  Ügyosztályt,  hogy ennek nézzenek
utána,  ellenőrizzék.  A  megkapott  adatokat  központi  adatokból  kapja  az
Önkormányzat. Ezt olyan szervezet végzi, aki az egész országra vonatkozó teszi ezt
meg. Még meg kell nézni az adatokat és a dátumokat, de emlékei szerint nagyjából
erre az időtávlatra tehető vissza. Pontosan megmondani felületes értékítélet alapján
nem helyes. 

Löfler Dávid képviselő: Véleménye szerint ez biztos nem az autópályához köthető,
mert  ez  2014-es  adat  az  ipari  szennyezőanyag  kibocsátásra  vonatkozik.  Reméli,
hogy megnyugtató választ kap erre. Utána kellene járni, hogy mi az oka annak, hogy
ez az érték ilyen magas volt, de lehet, hogy ez valami elírás volt. 

Wittinghoff  Tamás polgármester felteszi  szavazásra a Testületnek  a beszámoló
elfogadására  vonatkozó  határozati  javaslatot.  A  Képviselő-testület  14  igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

193/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Beszámoló Budaörs Város környezeti állapotáról

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elfogadja  az  előterjesztés
mellékletét  képező  Budaörs  Város  környezeti  állapota  2017.  című  jelentést  a
település környezeti állapotáról.

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtást végzi: Városépítési Iroda
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9.) Budaörsi csatornaközművek 2018. évi felújítási és rekonstrukciós terve

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/9 sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  ismerteti  a  napirendet,  a  PEB  és  a  TFVB
egyhangúan  elfogadásra  javasolta (jegyzőkönyv  2.  sz.  melléklete)  Hozzászólás
nincs, felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot.  A Képviselő-testület
14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 

(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

194/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Budaörsi csatornaközművek 2018. évi felújítási és rekonstrukciós terve

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a TÖRSVÍZ Kft.
az általa bérbevett eszközökért a 2018. évben nettó 26.000 eFt+Áfa = 33.020 eFt
éves bérleti díj 2018. évi időarányos szolgáltatási időszakra számított részét, nettó
6.910 eFt+Áfa = 8.776 eFt-ot fizessen. A működési idejük alatt fel nem használt
bérleti  díjat  a  TÖRSVÍZ  Kft.  Budaörs  Város  Önkormányzatával  a  szolgáltatási
tevékenységének megszűnését követő elszámolással egyidejűleg rendezze.

2.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  jelen
előterjesztés 2. sz. mellékletében szereplő „Budaörsi csatornaközművek 2018. évi
felújítási és rekonstrukciós tervét” elfogadja azzal, hogy hogy a Csatorna Építési
Alap egyéb bevételei terhére elvégzendő beruházások az Alap tényleges bevételei
alakulásától függően valósíthatók meg.

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert Budaörs
Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetésének  elfogadását  követően  a
módosítások  Gördülő  Fejlesztési  Tervben  történő  átvezetésére  vonatkozó
intézkedés megtételére.

Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
Végrehajtást végzi: Városépítési Iroda

10.) Döntés a Zúzmara utcában található 1388/1 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/10. sz. melléklete)
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Wittinghoff Tamás polgármester: ismerteti a napirendet, amelyet a TFVB 6 igen 1
tartózkodó szavazat arányában elfogadásra javasolt (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)
Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati  javaslatot.  A
Képviselő-testület 14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 

(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

195/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés a Zúzmara utcában található 1388/1 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről 

Budaörs Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Budaörs Város
Önkormányzata  kizárólagos  tulajdonában  álló,  a  Zúzmara  utcában  található,
Budaörs,  1388/1  hrsz-ú  ingatlant  nyilvános  pályázat  útján  értékesíti,  valamint  a
határozat 1. sz.  mellékletét  képező pályázati  felhívás szerinti  nyilvános pályázatot
kiírja azzal, hogy az ingatlan ára: 116 millió Ft, mely a 27 % Áfá-t tartalmazza.

Pályázat kiírásának határideje: 2017. december 20. 
Pályázat beadásának határideje: 2018. február 28. Pályázat elbírálásának határideje:
beadási határidőt követő 60 nap
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Városépítési Iroda/Vagyongazdálkodási Osztály

11.) Budaörs Város Önkormányzata, a Budaörsi Művészek Egyesülete (BUM) és
a  Húsznegyven  Budaörsi  Fiatal  Építészek  Műhelye  Egyesület  közötti
(Budaörs,  Clementis  L.  u.  22.  sz.  alatti,  152/1  hrsz-ú  ingatlan  39/100  és
56/100  tulajdoni  hányadaira  vonatkozó)  használatba  adási  szerződés
meghosszabbítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/11. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, melyet a TFVB 7 igen
szavazat arányában elfogadásra javasolt (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  

Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati  javaslatot.  A
Képviselő-testület 14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 

(Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

196/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Budaörs Város Önkormányzata, a Budaörsi Művészek Egyesülete (BUM) és a
Húsznegyven Budaörsi Fiatal Építészek Műhelye Egyesület közötti (Budaörs,
Clementis L. u. 22. sz. alatti, 152/1 hrsz-ú ingatlan 39/100 és 56/100 tulajdoni
hányadaira vonatkozó) használatba adási szerződés meghosszabbítása 

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
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1. a Budaörs Város Önkormányzata és a Budaörsi Művészek Egyesülete és a
Húsznegyven  Budaörsi  Fiatal  Építészek Műhelye  Egyesület  között  jelenleg
hatályban lévő, a Budaörs, Clementis L. u. 22/1. szám alatti, 152/1 helyrajzi
számú  ingatlan  56/100  és  39/100  tulajdoni  hányadának  megfelelő
ingatlanrészekre vonatkozó térítésmentes használatba adási szerződést 2018.
január 1-től módosítja oly módon, hogy az előterjesztés 4. számú mellékletét
képező helyszínrajz „A” jelű pincehelyiségben működő kávézó és a Budaörs,
Clementis L. u. 20. szám alatti, 153 hrsz-ú ingatlanon álló, „B” jelű garázs 5
éves időtartamra, a további ingatlanrészek pedig további 3 éves időtartamra,
változatlan feltételek mellett kerülnek használatba adásra.

2. felhatalmazza a polgármestert a vonatkozó dokumentumok aláírására.

Határidő: Szerződéskötésre: 2017. december 31. 
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki  Ügyosztály  Városépítési  Iroda  Vagyongazdálkodási
Osztály 

12.)  Döntés  a  Templom tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlan  („régi  posta
épülete”) egy részének használatba adásáról 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/12. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  ismerteti  a  napirendet,  a  TFVB  6  igen  1
tartózkodó a KMISB 6 igen 2 tartózkodó szavazat arányában elfogadásra javasolta
(jegyzőkönyv 2. sz. melléklete) Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a Testületnek
a  határozati  javaslatot.  A  Képviselő-testület  11  igen  3  tartózkodó  szavazattal
elfogadta a határozatot. 

Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

197/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi posta épülete”)
egy részének (BABtér) használatba adásáról 

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy

1. hozzájárul a Budaörs Város Önkormányzatának tulajdonát képező Templom
tér  12.  sz.  alatti,  110/6  helyrajzi  számú  ingatlan  főépületének  földszintjén
található,  a  mellékelt  helyszínrajzon  feltüntetett  helyiségek  kulturális,
közösségszervezési, oktatási célokra, a Magyarországi Animációs Filmalkotók
Egyesülete részére, 2018. január 1. napjától 2018. december 31. napjáig tartó
határozott időre történő, térítésmentes használatba adásához azzal, hogy az
Egyesület  az  épületrész  közüzemi  költségeire  vonatkozóan  havonta  bruttó
40.000,- Ft átalány díjat fizet,

2. felhatalmazza a polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására.
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Határidő:  a határozat közlésére azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi:Műszaki Ügyosztály – Vagyongazdálkodási Osztály

Wittinghoff Tamás polgármester: Itt most meg kell, hogy álljon egy pillanatra. Bár
az egyeztetésen megbeszélték, és így is fognak tenni, hogy a Templom tér 12. sz.
alatti  ingatlannál  –  ami  a  Szent  Tarzíciusz  Egyesülethez  kötődik,  ami  erősen
kapcsolódik  és  számtalan  FIDESZ-KDNP rendezvényt  is  tartottak  ott  –  ha  most
ugyan azt tennék, amit a FIDESZ-KDNP frakció tagjai tettek, hogy tartózkodtak a
szavazáskor, akkor most nem hosszabbítanánk meg a szerződést.  Ez nem volna
tisztességes.  Ebből  következik  implicit  módon,  hogy  amit  most  tettek  nagyon
inkorrekt,  nagyon tisztességtelen.  Nagyon igaza van Kovács Rihárdnak – aki  azt
mondja, ha ők lennének hatalmon, akkor minden honnan ki lennének téve. Mi nem
ezt tesszük, ennyiben is különbek. 

13.)  Döntés  a  Templom tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlan  („régi  posta
épülete”)  egy  részének  használatba  adására  vonatkozó  szerződés
meghosszabbításáról 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/13. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, amelyet a TFVB 6 igen 1
tartózkodó, a KMISB 7 igen 1 tartózkodó szavazat arányában elfogadásra javasolta
(jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a Testületnek
a  határozati  javaslatot.  A  Képviselő-testület  14  igen  szavazattal  elfogadta  a
határozatot. 

(a szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

198/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan („régi posta épülete”)
egy  részének  (PostArt)  használatba  adására  vonatkozó  szerződés
meghosszabbításáról 

I. Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
1. hozzájárul  a  Budaörs  Város  Önkormányzata  és  a  Budaörsi  Szent  Tarzíciusz

Egyesület  között  létrejött,  Budaörs,  Templom tér  12.  sz.  alatti,  110/6 helyrajzi
számú  ingatlan  ingatlanrészének  (udvar  és  kiállító  tér)  kulturális,
közösségszervezési  célokra  történő térítésmentes  használatba adásáról  szóló
szerződés 2018. december 31. napjáig történő meghosszabbításához.

2. felhatalmazza a Polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.
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II. Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Budaörsi Szent Tarzíciusz
Egyesület 2017. évi beszámolóját megismerte, és elfogadja.

Határidő: a határozat közlésére azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyosztály – Vagyongazdálkodási Osztály

14.)  Az Önkormányzat fenntartásában működő költségvetési intézményekben
dolgozók év végi jutalmazásához pótelőirányzat biztosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/14. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:   ismerteti  a  napirendet,  amelyhez  módosító
javaslat készül, és amelyet a PEB 8 igen szavazat arányában elfogadásra javasolta
(jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a Testületnek
a módosítás szerintit határozati javaslatot.  A Képviselő-testület  14 igen szavazattal
elfogadta a határozatot. 

Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

199/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Az  Önkormányzat  fenntartásában  működő  költségvetési  intézményekben
dolgozók év végi jutalmazásához pótelőirányzat biztosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Budaörs Város Önkormányzat által
fenntartott  intézményekben,  az  Önkormányzat  által  foglalkoztatott  közalkalmazottak,
valamint  a  Védőnői  Szolgálat  részére  fizethető  év  végi  jutalomkeretet  az  alábbiak
szerint határozza meg:
                                                                                                                             e Ft-ban

Budaörsi Csicsergő Óvoda 6 750
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 4 565
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 2 185
Rózsa Utcai Tagóvoda 7 201
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 4 946
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 2 255
Budaörsi Vackor Óvoda 4 903
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 3 323
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 1 580
Budaörsi Csillagfürt Óvoda 6 302
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 4 658
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 1 644
Kamaraerdei Óvoda 4 375
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 2 972
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 1 403
Farkasréti Pagony Óvoda 3 620
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 2 479
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 1 141
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Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda 5 101
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 3 528
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 1 573
Holdfény Utcai Óvoda 5 415
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 3 788
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 1 627
Budaörsi Kincskereső Óvoda 6 201
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 4 180
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 2 021
Budaörsi Mákszem Óvoda 4 172
ebből: NKT hatálya alá tartozó alkalmazottak 2 719
           KJT hatálya alá tartozó alkalmazottak 1 453
gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár 1 840
Pitypang Bölcsőde 10 752
Százszorszép Bölcsőde 8 142
Jókai Mór Művelődési Központ 1 902
Budaörsi Latinovits Színház 2 563
Budaörsi Latinovits Színház Városi Ifjúsági Klub 926
Önkormányzat által foglalkoztatott közalkalmazottak 450
Védőnői Szolgálat 962

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Budaörs Város Önkormányzat
által  fenntartott  intézményekben,  az  Önkormányzat  által  foglalkoztatott
közalkalmazottak,  valamint  a  Védőnői  Szolgálat  részére  fizethető  év  végi  jutalom,
továbbá  az  azt  terhelő  munkáltatói  közterhek  fedezetéhez  az  Önkormányzat
költségvetését,  valamint  az  intézményi  költségvetéseket  érintő  előirányzat
módosításokat támogatja az alábbiak szerint:
                                                                                                                             e Ft-ban

gr. Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár 10. melléklet

Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 2 123
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 1 740
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 383
Budaörsi Latinovits Színház 11. és 11/A. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 1 874
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 1 536
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 338
Budaörsi Latinovits Színház/Városi Ifjúsági Klub 11 és 11/B 
melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 731
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 599
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 132
Pitypang Bölcsőde 12. és 12/A. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 4 308
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 3 531
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 777
Százszorszép Bölcsőde 12. és 12/B. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás -2 346
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai -1 923
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Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó -423
Jókai Mór Művelődési Központ 13. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 583
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 478
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 105
 Budaörsi Csicsergő Óvoda 14. és 14/a melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás -5 666
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai -4 644
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó -1 022
 Rózsa Utcai Tagóvoda 14. és 14/a melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás -2 044
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai -1 675
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó -369
 Budaörsi Vackor Óvoda 15. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás -438
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai -359
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó -79
 Csillagfürt Óvoda 16. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 5 786
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 4 741
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 1 045
 Kamaraerdei Óvoda 17. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 556
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 456
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 100
 Farkasréti Pagony Óvoda 18. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás -8 760
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai -7 180
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó -1 580
 Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda 19. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás -3 033
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai -2 486
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó -547
 Holdfény Utcai Óvoda 20. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás -214
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai -175
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó -39
 Budaörsi Kincskereső Óvoda 21. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 5 897
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 4 834
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 1 063
 Budaörsi Mákszem Óvoda 22. melléklet
Bevételek/III.2. Irányító szervi támogatás 1 063
Kiadások/I.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 871
Kiadások/I.2. 1. Szociális hozzájárulási adó 192

Önkormányzat személyi juttatásai, munkaadókat terhelő járulékai
és a szociális hozzájárulási adó részletezése 3/A melléklet
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9.1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai -849
9.2. 1. Szociális hozzájárulási adó -187
Védőnői szolgálat 3/A melléklet
1.1. Foglalkoztatottak személyi juttatásai 505
2. 1. Szociális hozzájárulási adó 111
Önkormányzat tervezett kiadásai 3. melléklet
III.1. Irányító szervi támogatás folyósítása 420

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert,  hogy az
előirányzatok  átvezetéséről  a  következő  költségvetési  rendelet  módosítása  során
intézkedjék.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Pénzügyi Iroda

15.) TÖOSZ Legjobb Önkormányzati Gyakorlatok Program – pénzdíj átadása a 
Budaörsi Tanoda számára

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/15. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Az  Emberi  Erőforrások  Minisztériumának
szociális  ügyekkel  foglalkozó  államtitkára  a  második  díjat  adta  át  a  Legjobb
Önkormányzati gyakorlatok tekintetében a Közös Többszörös programnak, aminek
az érdemi tevékenységét a Tanoda végezte és erre a város kapott  pénzdíjat,  ezt
javasolják átadni a tanodának, hogy a tevékenységére irányuló célokra használja fel.
Egyébként  ez  az  a  program,  aminek  a  keretében  kapcsolatba  kerültek  azzal  az
ECCAR nevű szervezettel,  amivel  kapcsolatban tegnap a FIDESZ helyi  elnöke, s
udvariasan  próbál  fogalmazni,  a  valósághoz  semmilyen  módon  közel  nem  lévő
állításokkal  körbe  roadshow-zta  a  kormánypárti  médiát,  aminek  kapcsán,  hogy
egyébként  mennyire  indokolt,  hogy  egy  ilyenben  részt  vegyenek,  nagyon  durva
rasszista  megnyilvánulásokat  sikerült  begyűjtenie  a  facebook  oldalára,
természetesen a nevüket nem vállaló trolloktól. Úgy tűnik, hogy ez a tevékenység
most  már  Magyarországon  is  remekül  működik,  most  ezt  nem  szeretné  tovább
részletezni,  mindenesetre nagyon pozitív tapasztalat  volt,  megerősítette őt  abban,
hogy itt  igenis  indokolt  ilyen  ügyekkel  foglalkozni.  Az,  amit  a  Tanoda  Budaörsön
végez,  az  a  kiemelkedő  tevékenység,  ami  nemcsak  felzárkóztatásra  vonatkozik,
hanem kulturális tevékenységre, integrációra, és mindféle dolgot el lehet mondani,
számos olyan tevékenység, ami ha nem lenne, akkor az önkormányzatnak biztos
nem volna saját magának erre képessége, hogy ezt így megtegye, hiszen mindig az
érintettek,  a motiváltak azok, akik jobban tudnak tenni,  de hogy másutt  működi-e
ilyen színvonalon, hát azzal kapcsolatban vannak fenntartásai. Az előterjesztés az
az, hogy ezt az összeget, amit az önkormányzat nyert a Tanoda számára adja át. A
PEB  8  igen  szavazat  arányában  elfogadásra  javasolta (jegyzőkönyv  2.  sz.
melléklete)   Felteszi szavazásra a Testületnek  a határozati javaslatot.  A Képviselő-
testület 14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 
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Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

200/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

TÖOSZ Legjobb Önkormányzati Gyakorlatok Program – pénzdíj átadása a 
Budaörsi Tanoda számára

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  „TÖOSZ  Legjobb
Önkormányzati  Gyakorlatok  Program –  pénzdíj  átadása  Budaörsi  Tanoda  számára”
tárgyában az alábbiak szerint dönt:

1) Budaörs Város Önkormányzata támogatás formájában átadja a Budaörsi Tanoda
Alapítvány számára a Települési Önkormányzatok Országos Szövetségétől kapott
800.000,-Ft pénzdíjat.

2)Felkéri  a  Képviselő-testület  a  Polgármestert  a  szükséges  intézkedések
megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet, Pénzügyi Iroda

16.) Kubinyi Ágoston Program – támogatás átadása a Heimatmuseum számára

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/16. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: Hasonlóan az előzőhöz, az önkormányzat volt a
pályázó, de a Heimatmuseum érdekében pályázott, ezért itt is az a javaslat, hogy az
elnyert összeget átadják a projekt megvalósítása érdekében. A PEB 9 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot

Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

201/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Kubinyi Ágoston Program – támogatás átadása a Heimatmuseum számára

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a ”Kubinyi Ágoston Program –
támogatás átadása Heimatmuseum számára” tárgyában az alábbiak szerint dönt:
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1)  Budaörs  Város  Önkormányzata  támogatás  formájában  átadja  a  Bleyer  Jakab
Helytörténeti  Gyűjtemény,  Heimatmuseum  számára  az  Emberi  Erőforrások
Minisztériumától kapott 2.000.000,-Ft támogatást a projekt megvalósítására.

2)Felkéri a Képviselő-testület a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet, Pénzügyi Iroda

17.) Csatlakozás az Európai Városok Koalíciója a Rasszizmus Ellen (ECCAR)
szervezethez – az ECCAR tagság megszerzése

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/17. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: már említette, hogy a 15. napirendi pontban is
említett  program  kapcsán  került  kapcsolatba  az  Önkormányzat  az  ECCAR nevű
szervezettel, amely az európai városok koalíciója a rasszizmus ellen és az UNESCO
hozta létre 2004-ben és az Európai Unióval együttműködve működik ez a szervezet.
Az  ehhez  való  csatlakozás  a  javaslat,  ezt  a  KMISB 6  igen,  2  tartózkodással,  a
Pénzügyi és Ellenőrző Bizottság 6 igen 3 tartózkodással javasolta elfogadni. 

Löfler  Dávid képviselő:  A FIDESZ-KDNP frakció  elutasítja  a rasszizmus minden
válfaját,  és  támogatja  az  ez  elleni  fellépést.  Az  ECCAR  szervezet  bizonyos
célkitűzéseivel egyetértenek, de az illegális bevándorlók betelepítését Magyarország
bármely  területére  elutasítják.  Ezért  az  előterjesztéshez  a  következő  szóbeli
módosító indítványt szeretné tenni. Az eredeti előterjesztés határozati szövege egy új
ponttal egészüljön ki: 5. pont: „Budaörs Város Önkormányzata elutasítja az illegális
migránsok betelepítését Budaörs város területére”. Nem tudja, hogy jegyző úr ezt
tudta-e jegyezni, ezt a szóbeli módosítást szeretnék tenni, hogy egyértelmű legyen,
hogy miről szól ez az előterjesztés. 

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Ezzel  kapcsolatban  majd  kifejti  véleményét,
sajátságos sok szempontból. 

Simándi Szelim képviselő: Nehéz mit mondani erre, de talán kicsit elismételné azt,
ami bizottsági üléseken is már elhangzott, illetve Polgármester úr is utalt rá. Ugye
három  hete  vett  át  a  város  a  Budaörsi  Tanodával  együtt  egy  díjat  a  magyar
kormánytól,  ami  egy  olyan  jó  gyakorlatot  díjaz,  ami  egy  nagyon  erős,  hatékony
fellépés  a  rasszizmus  ellen,  ugyanis  jól  tudják,  hogy  a  kisebbségi  háttérből
származók  mennyivel  nehezebben  boldogulnak  országosan  az  iskolában.  Ehhez
képest sikerült elérni Budaörsön azt, hogy megszűnt a lemorzsolódás, azt gondolja,
hogy joggal büszkék a Budaörsi Tanoda eredményeire. Nem csak ő gondolja ezt így,
a magyar kormány is így gondolja, hiszen tőlük kapták ezt a díjat közösen és bizony
így gondolja  az  Európai  Városok Koalíciója  a  Rasszizmus Ellen  nevű  UNESCO-
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szervezet is, ami ennek kapcsán kereste meg Budaörsöt azzal, hogy csatlakozzon
ehhez a szervezethez.  Hiszen pontosan arról  szól  ez a szervezet,  hogy az ilyen
típusú  jó  gyakorlatokat  az  európai  városok  meg  tudják  osztani  egymással.
Budaörsön nagyon sok jó gyakorlat van, amiről úgy gondolja, hogy méltán lehetnek
büszkék,  és egyáltalán nemcsak a Tanoda program, hanem ilyen például  a  helyi
esélyegyenlőségi  szószóló  intézménye  vagy  ilyen  gyakorlatilag  bármelyik
nemzetiségi  önkormányzat  helyi  programja,  amelyben bemutatják azt,  hogy mivel
járulnak hozzá Budaörs kulturális életéhez. Az, hogy a tegnapi napon elindult egy
valamilyen fajta sajtókampány, amiben eszméletlen butaságokat fogalmazott meg a
helyi FIDESZ-elnök, az kétféleképpen lehet. Az egyik az, hogy szándékosan próbálja
elferdíteni  ennek  a  kezdeményezésnek  a  lényegét,  a  másik  pedig  az,  hogy
valamilyen  módon  félrecsúszott  a  kommunikáció  a  FIDESZ-es  képviselők  és  a
FIDESZ-elnök között. Hiszen hogyha kommunikáltak volna, akkor pontosan el tudták
volna  mondani,  hogy  miről  szól  ez  az  előterjesztés,  pontosan  el  tudták  volna
mondani,  hogy hogyan  merült  fel  ez  a  kérdés,  és  mik  Budaörs  szándékai  ezzel
kapcsolatban. Az, hogy egyébként más városok Európa-szerte milyen programokat
futtatnak, ahhoz annyiban van közünk, hogy nyilván mi maguk is hozzájárulnak ezzel
az ötleteikkel. Ugyanúgy, ahogy azzal hogy csatlakoznak ehhez a szövetséghez, ez
nem  jelenti  azt,  hogy  mind  a  134  másik  városnak  Tanoda-programot,  vagy
esélyegyenlőségi szószólót kéne bevezetni, nem jelenti azt, hogy mind a 134 egyéb
városban legyen görög, német nemzetiségi program. Szó nincs erről, ez arról szól,
hogy  megosztják,  hogy  ők  hogyan  tudnak  Budaörsön  eredményeket  elérni,  és
természetesen próbálnak tanulni  abból,  hogy másik városok mit  próbálnak elérni.
Azt, hogy a módosító javaslat hogyan kapcsolódik, azt egyáltalán nem érti. Tudják,
hogy ez a mantrája a FIDESZ-nek országosan, de tulajdonképpen bármely másik,
napirenden lévő javaslathoz hozzárakhatták volna ugyanezt,  mert  annyi  köze van
hozzá.  Miért  nem  nyújtották  be  ezt  a  módosító  javaslatot  a  2018.  évi  átmeneti
gazdálkodásról szóló előterjesztéshez? Ugyanennyi köze lenne hozzá.

Császárné Kollár Tímea képviselő: Bizottsági üléseken azt még nem lehetett tudni,
de most már igen, hogy ez lesz a leghosszabb napirendje a mai napnak. Ott azért
ennél rövidebb volt jóval. A bizottsági ülésen egy egészen normális és érthető képlet
volt,  ő  maga  kérdezte  meg,  hogy  hogyan  merült  fel  ennek  a  csatlakozásnak  a
lehetősége illetve igénye. Meg is kapta a választ, amiről ma már beszéltek, hogy a
Tanodával  kapcsolatos  együttműködésen  alapul,  amelynek  a  munkáját  nyilván
nagyra értékelik mindnyájan, meg vezetői díjjal is jutalmazták a közelmúltban, így ez
teljesen rendben is volt. Ő is megkereste magának, bár a rasszizmust, ezt akkor is
elmondta, nem tartja relevánsnak Budaörs tekintetében, de tény ami tény, hogy az
esélyegyenlőséget  mindig  lehet  javítani.  Budaörsön  is  vannak  olyan  társadalmi
csoportok, akiknek segíteni kell és mivel az esélyegyenlőségi szószólónak nagyon jó
javaslatai voltak a beszámolójában is meg egyébként is, ott azt mondta, hogy az ő
javaslatai alapján meg lehet találni ebben a 10 pontban illetve ebben a szövetségben
azokat  a  részeket,  ami  alapján egyébként  ebből  valóban esetleg  tanulni  lehet.  A
probléma ott jött be, hogy az élet és Nagy Sándor András úgy hozta, hogy itt teljesen
elmentek  már  az  eredeti  előterjesztés  tartalmától  és  irányától  és  minden  egyéb
mástól. Őszintén megmondja, rendkívül furcsán áll az események előtt, mert végül ő
is  utánanézett  és  el  is  fogja  mondani,  hogy  mit  talált.  Nyilván  Nagy  Sándor
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Andrásnak  olyan  nagyon  nem  kellett  keresgetnie,  mert  szerinte  a  házikönyvtár
polcán ott volt ez az anyag, lévén, ugye a családi munkamegosztás jegyében ugye
Nagy  Sándor  András  felesége  egyébként  migránsokat  segítő-támogató  munkát
végez, úgyhogy nem kellett nagyon keresni. Ő egy kicsit nehezebb helyzetben volt,
tehát neki utána kellett járni, nem volt meg otthon. Megtette és átolvasta…

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Bocsánatot  kér  Képviselő  Asszonytól,  hogy
közbeszól. Ezt ők is tudják, amit Képviselő Asszony elmondott, de úgy gondolták,
hogy  nem  illendő  senkinek  a  családjával  kapcsolatos  kérdéseket  idehozni,  bár
kétségtelen, hogy nagyon sajátságos ez a szituáció, de gondolja, ezt ők majd maguk
között megoldják.

Császárné Kollár Tímea képviselő:  Így van. Ő nem negatívan jelezte, szemben
Nagy Sándor Andrással, amit többször vele és a családtagjaival is tett, ő tényt közölt,
hogy  mivel  foglalkozik  a  felesége.  Szerinte  ebben  semmi  különös  nincsen,  az
internet  tele  van vele,  és egyébként  csak a  házikönyvtárról  cseverészett  itt,  mint
könyvtáros, nyilván szakmája. Tehát a következő a helyzet. Ő is elolvasta, és meg
kell  hogy mondja, hogy az, hogy a kormány közeli  média reggeltől  estig hazudik,
Gyurcsány jut  eszébe,  hogy reggel,  este meg éjjel,  ők délután is,  tehát ők ezt  a
napszakot  se  hagyják  ki,  ami  Gyurcsány  kollégánál  kimaradt  annak  idején  a
felsorolásból. Ezen ő már nem lepődik meg. Hiányolta a cikkekből Soros Györgyöt,
tehát szerinte rontottak az urak, valamit ott egy kicsit kihagyott a gépezet, mert azért
őneki  ebben  kellett  volna  szerepelnie,  de  nem  szerepelt,  mindegy,  ezt  majd
kenyéradó gazdáikkal megbeszélgetik. Nagyon nagy probléma az, hogy nem a 10
pont tartalmazza egyébként ezt, és az előterjesztésben ez valóban nem volt, de az a
kézikönyv,  amit  itt  többen  lobogtattak  már,  lehet,  hogy van egy-kettő  a  pult  alatt
valakinél,  abban viszont  való  igaz,  hogy hosszasan  szerepelnek  a  migránsokkal,
bevándorlással  kapcsolatos javaslatok,  megoldási  javaslatok,  ki  hogy csinálta,  mit
javasolnak, ez tény. Emellett ő sem tud elmenni, tehát ilyen értelemben már nagyon
magas labda volt, hogy szokás szerint hazudik a kormány közeli média, most ezeket
valóban ebből az anyagból szedték, ez tény, ezt aki látta, az tudja. És itt jutnek el
arra,  hogy ma egyáltalán nem arról  szavaznak szinte,  ami az egész előterjesztés
volt,  és ő még ezt  annak a tudatában is  mondta volna,  ha nincs ez a módosító
javaslat,  ami egyébként az előbb elhangzott.  A módosító javaslattól  függetlenül  itt
már  teljesen  más  vizekre  eveztek,  mint  az  eredeti  javaslat,  illetve  a  bizottsági
megbeszélésük. Ott egyébként a FIDESZ helyben levő képviselői sem boncolgatták
az ügynek ezen részeit, tehát ott tényleg abban maradtak, amit Simándi Képviselő
társa is jelzett, meg egyébként ő is elmondott. Sajnálja, hogy nincs itt Nagy Sándor
András,  mert  azt  tényleg  nagyon  szívesen  megkérdezné  tőle,  hogy  ha
munkatársként  megjelennének  a  gazdag  migránsok,  itt  mondjuk  a  Budaörsi
Városházán, az is zavarná-e, vagy csak a szegény migránsok zavarják. 

Wittinghoff Tamás polgármester: A szegényeket nem lehet Budaörsön látni, mert
azok fagyoskodnak a határ mentén.

Császárné  Kollár  Tímea képviselő:  Mert  azért  az  nagyon  cuki,  amikor  azt  így
szépen  elmondják,  hogy  mit  kéne  meg  mit  nem  kéne,  de  egyébként  rongyosra
keresték magukat a FIDESZ-közeli emberek azzal, hogy igen, mondjuk ki, húszezren
vannak itt a családtagokkal körülbelül, akik a letelepedési kötvények következtében
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itt élnek már az országukban. Még az is lehet, hogy Budaörsön is vannak, csak nem
tudnak róla. Elképzelhető, miért ne? Elég jó hely ez ahhoz, hogy egyébként a gazdag
migránsok lehet, hogy egész jól is éreznék itt magukat. És végül, lezárva, ezt a kissé
hosszúra nyílt értekezését, megmondja őszintén, hogy mitől tart. Ha a FIDESZ-közeli
média  leír  egy  ilyet,  hogy  itt  rettegni  fognak  az  asszonyok,  meg  NO-GO  zónák
lesznek, akkor ő tart tőle, hogy lesz is. Ugyanis már vannak migránsok, mint az előbb
elmondta,  több  mint  húszezren  egyébként  Magyarországon.  Nem  tudja,  hogy  a
FIDESZ-kormány  hogyan  fogja  alátámasztandó  a  folytonos  érvelését  megoldani,
hogy  itt  telepedjenek  le.  Azt  gondolja,  hogy  még  ez  is  benne  lehet  a  pakliban.
Összességében nyílt kártyákkal el tudja mondani, a bizottsági ülés teljesen másról,
nem is vitáról, hanem beszélgetésről szólt, itt most már teljesen máshova jutottak. A
Jobbik álláspontja teljesen világos ebben a tekintetben: sem gazdag, sem szegény
migránsok letelepítését Magyarországon a Jobbik Magyarországért nem támogatta
és nem támogatja. Így minden általa elmondott rettentőség ellenére azt kell,  hogy
mondja, hogy nem fogja tudni ezt az előterjesztést támogatni, és ezt tudja is vállalni,
mert ez az előterjesztés nem arról szól, mint amiről a bizottsági ülésen szólt.

Wittinghoff Tamás polgármester: Akkor itt rögtön helyre kell tenni mindent, mert
abszolút arról  szól. Ez most egy mosakodásnak legfeljebb jó volt,  mert Képviselő
Asszony rúgott egyet a FIDESZ-be, amit annyira nem bán, mert ott tényleg orbitális
hazugságok  hangzottak  el.  Ugyanakkor  elmond  valamit,  hogy  miért  nem  tudja
megszavazni, és amit elmond, annak meg nincs köze a valósághoz. Tudniillik ez a
kézikönyv  tényleg  tartalmaz  olyat,  ami  azokon  a  településeken,  ahol  élnek  nem
illegális,  hanem legális módon betelepültek,  sőt alapvetően nem arról  szól,  ha jól
figyel  arra,  menekült  hátterű,  vagyis  a  másod-,  harmadgenerációs,
Franciaországban, Németországban számos ilyen van, török vendégmunkásoknak a
leszármazottai. Sőt, hát Magyarországon, most név szerint nem fogja megmondani,
hogy  melyik  nagy  cégnek  a  vezetője  volt  olyan,  aki  ilyen  hátterű,  felmenőivel
kapcsolatosan a menekült-hátteret fel lehet sorolni. Simándi Szelim elég világosan
elmondta,  hogy  minden  településen  más  jellegű  problémák  vannak.  Az
előterjesztésükben, vagy a csatlakozásukban, tevékenységükben ennek a jele sincs
itt. Tehát szeretné nagyon határozottan kijelenteni, mert most Képviselő Asszony által
elmondottakból  az  derül  ki,  mintha  tényleg  egy  olyan  szervezethez  szeretnének
csatlakozni,  amelyiknek ez az alaptevékenysége:  Nem. Ennek a szervezetnek az
alaptevékenységének  a  lényege  az,  hogy:  soha  többé  rasszizmust!  Aminek  a
lényege  egyébként  a  német  hadisírgondozó  szövetség  által  itt  Budaörsön  tartott
kiállításon  is  szerepelt,  sőt,  ha  megnézik  azt,  hogy  a  német  katonai  temetőben
milyen tartalmú anyagok vannak,  és hogy annak mi az üzenete,  ugyanerről  szól.
Tehát egy olyan településen, ahol a II. világháború után – mert ugye ott volt korábban
600  ezer  honfitársuk  gyalázatos  kiirtása  rasszista  alapon  -  ,  Budaörsön  a  teljes
lakosságot a kollektív bűnösség elve alapján, rasszista alapon elűzték. Azt gondolja,
hogy ha egy olyan szervezethez,  amelynek az a célkitűzése, hogy a legnagyobb
felelőssége  az  önkormányzatoknak  van  abban,  hogy  az  ott  élő  lakosság  milyen
mentális állapotban van, és ebből következően soha ne fordulhasson elő a jövőben
olyan,  ami  itt  a  budaörsi  svábokkal  történt,  vagy  Magyarországon  sok  helyen  a
cigánysággal történt. Vagy Magyarországon sok helyen a mai napig, ha megnézik a
felméréseket,  Európában  a  legrosszabbul  szerepelnek  az  előítéletességgel  és  a
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rasszizmussal  kapcsolatban,  kutyakötelessége  minden  tisztességes  embernek
minden  más  hazugsággal  ellentétben,  ami  ezt  a  dolgot  körüllengi,  egy  ilyen
szervezethez tartozni.  Még egyszer  hozzáteszi:  az UNESCO alapította  2004-ben,
amikor  még  nem  volt  menekültválság.  Ehhez  a  szervezethez  a  török  Antayán
keresztül  a  görögországi  Athén,  Spanyolország:  Barcelona,  Sevilla,  Svájc:  Bázel,
Lausanne,  Zürich,  Németország:  Potsdam,  Bonn,  Berlin,  Düsseldorf,  Nürnberg,
Lipcse,  Köln,  Kill,  Olaszország:  Róma,  Bologna,  Firenze,  Franciaország:  Párizs,
Nantes, Metz, Lyon, Strasbourg, Bosznia-Hercegovina: Szarajevó - valószínűleg van
miről beszélniük a délszláv válság kapcsán elkövetett rasszista gyalázatok okán - ,
Svédország:  Malmö,  Finnország:  Helsinki,  Ausztria:  Graz,  Bécs,  Norvégia:  Oslo,
Litvánia: Riga és még az orosz Szentpétervár is. Nem nagyon tartja valószínűnek,
hogy ha valaki ránéz a térképre, és megnézi – mert ezen kívül még sok-sok, nem
akarja mind a száz feletti számú települést felsorolni - , szóval teljesen lényegtelen
kérdés e tekintetben, hogy az előítéletesség, xenofóbia, kirekesztés és bármi ilyen
jellegű,  elítélendő  hozzáállás  éppen  mely  csoportok  ellen  irányul.  Amit  most  itt
sikerült  kiragadni,  hogy olyan helyeken, ahol meg legálisan élnek olyan emberek,
akik  bevándorlók,  menekültek akármilyen országból,  azokkal  kapcsolatban milyen
javaslatokat fogalmaz meg az integrációjukat illetően (tanítás, munkahelyteremtés és
így tovább) ez az anyag. Ez nem rájuk vonatkozik, hanem azokra a településekre,
ahol ilyenek vannak. 

Bakó Krisztina  képviselő:  Kicsit  haragszik  is  Polgármester  úrra,  mert  elvette  a
kenyerét, mert szerette volna ő felsorolni azt a sok nagyszerű várost, vagy legalábbis
egy részüket.  Csak megerősíteni  tudja,  ő büszke lesz arra,  hogy ha a szavazást
követően  ezekhez  a  városokhoz  csatlakozni  tudnak,  mert  szerinte  egy  ilyen
névsorban szerepelni kitüntetés, úgy érzi. A másik, ami viszont szomorúvá teszi, és
ez egy nagyobb, egy országos perspektívából nézve tragikus, hogy itt most ezen az
ülésen azért  vitatkoznak,  mert  az  elmúlt  években egy olyan  propaganda-gépezet
darálta  be  a  kommunikációt,  aminek  az  eredményeképpen  a  vándorlás,  a
bevándorlás, a migráció szitokszóvá változott, és mindenki számára, most már az itt
ülők  számára  is  úgy szerepel  a  kommunikációban,  mintha  ez  valami  rettenetes,
félnivaló,  negatív  tartalmú fogalom volna,  holott  mióta  világ  a  világ,  az  emberek
jönnek-mennek,  vándorolnak,  ezt  mindannyian tudják.  Elképesztőnek találja  ezt  a
hozzáállást mindenki részéről, és saját maguk részéről is egyébként is végtelenül
szomorúnak, hogy védekeznek egy ilyen helyzetben, hogy egyáltalán felmerülhet az
a kérdés, hogy meg kell indokolni, hogy miért tartják hasznosnak egy rasszizmus-
ellenes  jó  gyakorlatokat  egymással  megosztó  városok  szövetségéhez  való
csatlakozást. Ez egész egyszerűen megdöbbentő, végtelenül szomorú és mindazok
részéről, akik ezzel kapcsolatban tagadó vagy negatív állításokat fogalmaznak meg,
szerinte szégyenteljes.

Császárné Kollár Tímea képviselő:  Igazából csak azért nyomott gombot, miután
Polgármester úr elmondta, amit el szeretett volna mondani, ő is elmondja, amit el
szeretett volna mondani. Nem véletlenül kezdte a hozzászólását azzal, hogy mi volt
a bizottsági ülésen, és ezt többször elmondta: ebből az előterjesztésből nem ő csinált
ekkora  hisztériát  és  nem  a  Jobbik  Magyarországért  Mozgalom  csinált  ekkora
hisztériát a sajtóban. Az, hogy ha már ilyenné vált – és ezt is elmondta - , akkor itt
normális  emberként  csak  úgy  tudnak  viszonyulni  hozzá,  hogy  az  egészről
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szavaznak. És ebbe beletartozik valóban az a kézikönyv is, és sok minden más is,
az, hogy ide jutott a világ. Mint elmondta, a Jobbik álláspontja teljesen egyértelmű.
Egyébként ő is átnézte a listát, például Budapestet nem látta rajta, hogy csatlakozott
volna. Nyilván majd még biztos fognak mások is. Azt gondolja, hogy nagyon rossz
irányba ment ez a történet. De tény, ami tény, hogy ha meg kell fogalmazniuk, és ha
ilyenformán egészében nézik, ezért mondta el teljesen nyíltan, ő szót kért, más nem
nagyon innen, hogy elmondja, hogy mit miért fog tenni. Ezt meg is tette,  köszöni
szépen. 

Wittinghoff  Tamás  polgármester: Egy  magyarországi  település  van  a  listán:
Siklósnagyfalu település. A Képviselő Asszonynak segítségképpen a szavazáshoz –
bár szerinte eldöntötte, hogy mit fog szavazni – a kézikönyv, amelyik azt tartalmazza,
hogy bizonyos településeken, ahol vannak bizonyos problémák, mit javasol, hogyan
járjanak  el,  az  nem  tartalmazza  azt,  amihez  ők  csatlakoznak.  Hogyha  ebben  a
kézikönyvben az lenne, hogy ahol kínai telep működik egy városban, pl. Londonban,
merthogy  vannak  ott  is  ilyen  területek,  vagy  New  Yorkban  Chinatown,  ott  hogy
javasolják azt, hogy az integráció kialakuljon, az nem jelenti azt, hogy amikor ehhez
Budaörs csatlakozik, akkor a Londonban élő kínaiak problémájának a megoldását
szeretnék  alkalmazni.  Legfeljebb  azt  jelenti,  hogy  azoknak  a  problémáknak  a
megoldásához tett  javaslatokkal  megpróbálják azt  kezelni,  hogy mit  lehet  például
akkor tenni, amikor valaki egy adott településen elkezd arról beszélni, hogy ott nem
kívánatosak azok a lakosok, akik egyébként több száz év óta felmenőikkel ott élnek,
mert nekik nem tetszik mondjuk a bőrszínük, a vallásuk vagy bármi más. Lehet ezt
erőszakos módon, lehet ezt jogi eszközökkel, és lehet kulturált módon megpróbálva
párbeszéddel, és erre tesz javaslatot ez az anyag. Tényleg szégyenteljes, hogy ilyen
javaslatokat  fogalmaz meg,  hogy megpróbál  békés megoldásokat  keresni  emberi
konfliktusokra, amelyek egyébként  minden országban számos formában léteznek,
teljesen  függetlenül  attól,  hogy  létezik  most  egy  olyan  probléma,  mint  a
menekültválság,  amit  nehéz  problémának  tart,  de  természetesen  egészen  más
megoldásokat gondol ebben, mint amit ezzel kapcsolatban el lehet mondani. Majd
még fog a módosító indítványra is reagálni,  de látja, hogy Simándi Szelim is szót
kért.

Simándi  Szelim  képviselő:  Ő  is  reagálna  Császárné  Kollár  Tímea
képviselőasszony  szavaira,  aki  azt  fogalmazta  meg,  hogy  másról  szól  ez  az
előterjesztés, mint az előző héten szólt, amikor bizottsági ülésen tárgyalták… az a
helyzet, hogy nem. Ez az előterjesztés azóta is ugyan az az előterjesztés, az, ami
akkor elhangzott, ugyan úgy igaz. Ami változott, az az, hogy kiállt a helyi FIDESZ
elnöke a kormánypárti propaganda média elé és bele hazudott a kamerába! Ez az,
ami változott. Ettől még az igazság nem változott, ettől még az előterjesztés tartalma
sem  változott.  Nagyon  nagyra  tartja  Császárné  Kollár  Tímea  képviselő  asszonyt
azért, hogy milyen aktív, nem csak a testületi üléseken, hanem a bizottsági üléseken
és  mindig  elmondja  a  véleményét,  akár  egyetértenek,  akár  nem,  legtöbbször
egyébként  nem,  de  minden  estre  vállalja  a  véleményét  és  karakán  módon  kiáll
amellett, amit gondol a világról. Méltatlannak tarja azt a helyzetet, hogy azért, mert
egy budaörsi FIDESZ elnök képes telekürtölni hazugságokkal a kormánypárti médiát,
ezért nekik kéne úgy érezni, hogy másról szavaznak, mint ami a papírra van írva.
Mert nem lenne igaz. És felháborítónak tarja, egyébként azt a helyzetet, hogy most
nekik kell arról beszélni, ami nincs az előterjesztésben, és arról vitatkozni, ami nem
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szerepel  a  napirenden,  hanem  csak  valaki  bedobta  és  egyébként  a  fideszes
képviselők pedig ott ülnek csöndben. Felháborítónak tarja.

Wittinghoff Tamás polgármester:  A fideszes képviselők nem ültek csöndben, egy
módosító indítványt fogalmaztak meg és akkor térjenek erre rá, mert szerinte az sem
tanulságmentes  és  szerinte  némileg  választ  is  ad  Császárné  Kollár  Tímea
képviselőasszonynak is és Szelimnek is. És a fideszes képviselők azt mondták, hogy
elfogadják  ezt  a  csatlakozást  egy  esetben.  És  akkor  nézzük  a  dolgot,  hogy
elfogadják ezt a csatlakozást. Akkor, ha ők elfogadják ezt a csatlakozást, akkor még
Császárné Kollár Tímea képviselőasszonnyal szemben is az az álláspontjuk, meg
azzal is, amit Simándi Szelim mondott, hogy nem volt igaz egyetlen szó sem abból,
amivel telekürtölték a médiát, amiből őt, magát felzsidózták az interneten keresztül
és így tovább ezek az ócskaságok. És amivel kapcsolatban mindenféle mocskolódó
levelet lehetett kapni, és amivel kapcsolatban a kormánypárti média egészen odáig
ment el,  hogy amit  ők most előterjesztenek,  az azt jelenti,  hogy NO GO zónákat
szeretnének  létrehozni  a  településen,  ahová  nem  lehet  bemenni,  mert  félni  kell.
Őszintén,  ő  olyan  zónába  nem  szeretne  bemenni,  ahol  a  FIDESZ  elnökének  a
szellemisége nagyon erősen van jelen, mert  az véleménye szerint  fertőző.  Tehát,
ebből következően tényleg egészen elképesztő ez a dolog, de azzal, amit most a
FIDESZ mondott, azzal ők elismerik, hogy mindaz, ami az előző nap történt, az a
gyalázatos hazugságözön, az egy gyalázatos hazugságözön. Hiszen, hogyha ők azt
mondják, hogy hajlandóak megszavazni, hogy csatlakozzanak, akkor ez beismerés.
Ugyanakkor,  és  akkor  nézzék  meg  a  másik  felét,  hozzátettek  egy  kiegészítő
javaslatot, amely kiegészítő javaslat egyébként nem függ össze az előterjesztéssel,
két  okból.  Megpróbálta  szó  szerint  leírni,  mert  azzal  nem  tisztelték  meg,  hogy
írásban, az ülés előtt megkapja, mert végül is, az ülésvezetés talán úgy egyszerűbb
lehetne.  Azt  mondják,  hogy  legyen  egy  5.  pont  benne,  hogy  az  önkormányzat
elutasítja azt, hogy illegális migránsokat betelepítsenek a településre. Próbálja ezt
valaki értelmezni! Úgy látom, hogy dr. Bakó Krisztina képviselő asszony jelezte, hogy
szeretné értelmezni, úgyhogy, nehogy már megint ő egye el a kenyerét. Senki nem
volt a monitoron, mentségére legyen mondva. Akkor, ő most átadja a szót dr. Bakó
Krisztina képviselő asszonynak.

dr. Bakó Krisztina képviselő: Ezt szerette volna jelezni, hogy ebben, a csak szóban
elhangzó módosító indítványban az „illegális migráns” kifejezés szerepel, akiknek a
betelepítéséről kéne hogy beszélgessenek. Az illegális migráns az az, aki minden jog
nélkül tartózkodik egy állam területén. Ezzel a helyzettel kapcsolatban pedig van egy
hatóság,  amit  az  állam  tart  fönn,  akinek  az  a  dolga,  hogy  az  illegális,  tehát,
törvénytelen helyben tartózkodással szemben fellépjen. Arra nem szeretne kitérni,
hogy ezek a törvények milyenek, mert az már nagyon messzire vezetne, meg nehéz
lenne követni a másik oldalon, úgy érzi,  úgyhogy, inkább most becsukja ezt a kis
ablakot és továbbra is csak arra az egy szóra fókuszál, hogy „illegális migránsokkal”
kapcsolatban kellene egy önkormányzatnak bármit is lépni, ami egy teljes abszurd
helyzet  volna,  hiszen  egy  önkormányzatnak  nincsen  erre  se  hatósága,  se
felhatalmazása,  se  semmiféle  intézményrendszere.  Nem  az  ő  dolguk  illegális
migrációval foglalkozni. Egyébként, pedig csak egy fél mondatot engedjen meg neki
mindenki,  szerinte  nagyon-nagyon  jó  dolog  az,  hogyha  emberek  jönnek-mennek
települések között. Hol húzzák meg akkor a határt? Mi számít migrációnak? És akkor
ezen érdemes elgondolkodni. Ha ő elköltözik néhány évre egy másik városba, akkor
ott ő egy betelepülő migráns vagy sem? Miért számít ez, bárki számára… miért olyan
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szörnyű szó? De ezt a kérdést inkább csak úgy hagyja a levegőben. Választ biztos
nem fog kapni rá.

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Mielőtt  megadja  a  szót  Hauser  Péternek  és
Császárné  Kollár  Tímeának,  jegyző  urat  szeretné  megkérdezni,  hogy  egy
önkormányzatnak,  a  magyar  jogrend  szerint,  idegenrendészeti  kérdésben  miféle
hatásköre van?

dr.  Bocsi  István  jegyző:  Nem  az  önkormányzat  hatáskörébe  tartozik  az
idegenrendészet.

Wittinghoff Tamás polgármester: Köszöni szépen! A válasz röviden tehát az, hogy
semmilyen. Ebből következően az előterjesztés kiegészítésére vonatkozó módosító
indítvány tökéletesen értelmezhetetlen. Ahogy dr. Bakó Krisztina képviselő asszony
elmondta, és ahogy ő maga, nagyon lassan mondta, hogy mindenki értse: illegális
migráns,  olyan  nem  tartózkodhat  -  azért,  mert  illegális  –  legálisan  sehol,
Magyarország  területén.  Ezzel  a  Bevándorlási  Hivatalnak  van  dolga  és  az  állam
egyéb,  idegenrendészeti  tevékenységet  végző  szervezeteinek.  Így  aztán,
természetesen, sem zöldbabot nem fognak letelepíteni, sem semmilyen más dolgot
nem fognak…most hülyeségeket még tudna sorolni. Erről ki lehet mondani testületi
határozatokat, de nem szeretné bohóckodásba belevinni a testületet. Tehát, olyan
dolgot kimondani, ami ab ovo lehetetlen, azt nagyon kéri, fontolják meg, hogy annak
semmi értelme nincs. Egy dologban egyébként, Császárné Kollár Tímea képviselő
asszonnyal  tökéletesen  egyet  értenek:  akik  letelepülhetnek  ma  legálisan,  és
semmilyen eszköze nincs rá Budaörsnek, hogy ezt megakadályozza, - véleménye
szerint nem is teheti meg emberiességi okok szempontjából sem – akinek a magyar
állam állampolgárságot vagy letelepedési engedélyt ad, azok legálisan tartózkodnak
Magyarországon és azokra nézve diszkriminatív eljárást nem alkalmazhat egyetlen
önkormányzat sem. Nem is tudja ezt megtenni, milyen alapon tenné meg? Valaki
odamegy,  és  azt  mondja:  „Itt  van  a  letelepedési  engedélyem  vagy  magyar
állampolgár vagyok.” „Á, te húzzál innen, mert nem tetszik a képed!” Vagy hogyan?
Ilyen nincs, természetesen. De azért,  a dolognak van még egy, sokkal súlyosabb
vonatkozása, amire Császárné Kollár Tímea képviselő asszony utalt, nem mondta ki
Rogán képviselő úrnak a nevét…

Császárné Kollár Tímea képviselő (mikrofonon kívül): Rogán képviselő úr…

Wittinghoff Tamás polgármester:  Kimondta! Ne csináljanak már ekkora reklámot
neki! Szóval, hogy is néz ki ez a menekült kérdés? Gazdasági migráns, aki lazán
kifizeti  a  letelepedési  kötvény  árát,  boldogan  besétálhat,  mindenféle
kockázatelemzés nélkül. Ebben, ugye, nyilván, nincsen semmiféle terror veszély meg
semmi egyéb kockázat. Ők vannak húszezren. A valódi menekültek, akik a terror elől
menekülnek, azok meg megfagynak és mindenféle méltatlan körülmények között és
nem megfelelő időben megfelelő módon elvégzett  eljárás keretében és megfelelő
helyen elhelyezve várják a sorsukat sokáig, reménytelenül. Ezért aztán már nem is
várják nyilván, hanem mennek, amerre tudnak.  Szóval,  ez az egész dolog,  azzal
kapcsolatban, hogy erre a síkra terelődött el, nagyon jó, hogy most megbeszélték a
menekült  ügynek  egy részét,  de  megint  mondja:  semmi  köze  ahhoz,  ami  itt,  az
előterjesztésben szerepel. 
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Hauser Péter képviselő:  A napirend kapcsán eszébe jutott, illetve, felötlött benne,
egy olyan történet, ami a családjával esett meg, szép emlékű édesapja mesélte el.
1946-ban történt, januárban, hogy este, nagymamája fogta a három kisgyermekét,
egy-egy  batyut  kötött  a  hátára,  és  a  lövészárkokon  keresztül,  a  körbefogott
Budaörsön kimenekült. Ő azt szeretné, hogy se a saját nemzetiségével, se bármely
más nemzetiséggel, se bármely más népcsoporttal ilyen ne eshessen meg. A másik
dolog pedig, hogy amit itt kijelentettek, hogy „én elutasítom a rasszizmust”… ő maga
nem rasszista, és most egy példát mond: ha az eszkimókat nem fogadja el, akkor
most rasszista vagy nem rasszista? És elnézést kér az eszkimóktól!

Császárné  Kollár  Tímea  képviselő:  Tényleg  nagyon  rövid  lesz,  mert  mindent
elmondott, amit el szeretett volna. Ha illegális migránsok vannak a javaslatban és
szavaznak róla, akkor nyilván, az ő válasza nem, mert az illegális migránsokat már
elmondta, hogy nem tartja jónak, tehát, ez a kérdés egészen leegyszerűsödött ezzel
a megfogalmazással. Amit viszont polgármester úr mondott és ő maga is utalt már rá,
ő  maga,  nagyon  nem bízik  a  kormányban.  Amikor  egy ilyen  műsort  csinálnak  a
médiában pár óra leforgása alatt, az előző nap, akkor az, hogy nekik milyen terveik
vannak – erre utalt az első hozzászólásában, és ezért mondta azt, hogy igen, érti,
hogy  szó  szerint  ugyan  azok  vannak  az  előterjesztésben  és  elméletileg  is  és
mindenki elmondta már a magáét a televízió nézők is értik-, de tény, hogy ő más
dolgokat  is  bele  vizionál  ebbe,  ha  ezt  elfogadják.  Nem  szeretné  a  Budaörs
Fejlődéséért Egyesület jelen lévő képviselőit arra buzdítani, hogy ne szavazzák meg,
mert ki tudja, hogy milyen hivatkozási alapul szolgál, mert, mindenki – nyilván - el
tudja  dönteni,  hogy  lelkéből  és  hozzáállásából  fakadóan  mit  tesz.  Ő  csak  azt
szeretné, hogy elhangozzék és felvegye több televízió, hogy nagyon szeretné, ha
nem történne meg, de ő a kormányból bármit kinéz, amit már Budaörssel elkövettek.
Ha van listája, hogy a kormány melyik települést utálja Magyarországon a legjobban,
akkor ott Budaörs nagyon erősen dobogós, sőt, még talán egy aranyérem is fityeg a
nyakukban. Bármit el tud képzelni, hogy mire hivatkozva mit tesznek majd meg.

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Ezzel  együtt  szeretnének  ebben  a  díszes
csoportban,  amiket  felolvastak  és dr.  Bakó Krisztina  képviselő  asszony megrótta,
hogy ő  szerette  volna  a  településeket  elmondani,  amit  egyébként  mondhatnának
lassan egy fél  órán keresztül,  mert  annyi,  olyan település van,  közismert  európai
városok,  akikkel  egy  csoportban  lenni  véleményük  szerint  is  megtiszteltetés.  És
egyébként,  a  rasszizmus,  a  xenofóbia,  és  a  diszkrimináció  minden  formáját
elutasítják,  szemben azokkal,  akik  nem fogják elfogadni  ezt  az előterjesztést.  Azt
szeretné  megkérdeni  a  FIDESZ-KDNP  képviselőcsoportjában  attól,  aki  erre  a
nyilatkozatra  –  feltételezi,  Löfler  Dávid  lehet  az  –  jogosult,  hogy sikerült-e  akkor
megértetni,  hogy  illegális  migránsok  betelepítéséről  nem  lehet  szó,  tehát,  erről
szavazni, egyfelől, nem tartozik az előterjesztéshez, másrészt, értelmetlen, mert ilyen
nincsen,  idegenrendészeti  jogosítványai  nincsenek  az  önkormányzatnak,  tehát,
semmilyen módon nem önkormányzati hatáskör.

Löfler Dávid képviselő:  Módosító javaslatukat fenn szeretnék tartani és szeretné,
ha szavaznának róla. 

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Érti.  Tehát,  a  FIDESZ-KDNP  az  értelmetlen
javaslatát szeretné fenntartani, bár tudják azt, hogy jegyző úr ismertette azt, hogy
idegenrendészeti kérdésben az önkormányzatnak jogosítványa nincsen. Tudják azt,

34



hogy az önkormányzat illegális migránsok esetében betelepítésről  beszélni  kb. az
elmebetegség kategóriájába tartozik, ennek ellenére erről szeretnének szavaztatni.
Javasolja, hogy majd arról tegyenek fel módosító javaslatot, hogy a nap mikor keljen,
mikor legyen napsütés, és egyébként, ki mikor mehet reggelizni, és így tovább, mert
véleménye szerint az egy ilyen színvonalú – talán kicsit értelmesebb – javaslat volna.
Tehát,  akkor  szavaznak,  mert  egy  indok  a  FIDESZ-KDNP-nek  arra,  hogy
elmondhassa, hogy miért nem szavazta meg azt, amiről egyébként elmondta, hogy
ők ezt megszavaznák és aztán utána, majd most a következő roadshow az lesz,
hogy de, természetesen Budaörs az illegális migránsokat be akarja fogadni. Előre
mondja, hogy az szemen szedett hazugság lesz. 

Simándi  Szelim  képviselő:  Sokat  vacillált,  hogy  elmondja-e.  Azért,  mégiscsak
nonszensz, hogyha kicsit megnézik ezt a gyakorlatot. Van egy olyan javaslat, amivel
egyébként,  tartalmilag  egyetért  a  FIDESZ,  legalábbis,  ezt  mondták  most  el,  és
hozzátesznek egy olyan módosítót, aminek semmi köze nincsen a javaslathoz, és
mivel az a módosító nem kerül elfogadásra, ők nem fogadják el az eredeti javaslatot,
amivel egyébként egyetértenek. Ebben hol van a logika? Azt egyáltalán nem érti.
Kicsit összekötve ezt a témát azzal, hogy egyrészt, miben van jogköre a városnak
eljárni,  másrészt,  mi  az,  amit  elutasít  Budaörs?  Ez  valóban,  lehet  egy  politikai
nyilatkozat is, hogy mi mellett állnak ki vagy mi mellett sem. Ennyi erővel akkor ő
javasolná,  hogy  módosító  legyen  az  is,  hogy  elutasítják  a  rablógyilkosságot!
Elutasítják az autó feltöréseket, elutasítják a korrupciót, és mi egyéb más, amit fel tud
sorolni, amit Budaörs elutasíthatna.

Wittinghoff Tamás polgármester: Az intézményesített korrupciót is elutasítják, ami
tönkre teszi az országot.

Simándi Szelim képviselő: Pontosan! Azt kéri, hogy gondolja még egyszer végig a
FIDESZ frakció, hogy egy ilyen gyakorlatba bele szeretne-e menni, amikor egy olyan
javaslatot, amivel egyébként saját bevallásuk szerint tartalmilag egyetértenek, azért
nem fogadnak el,  mert  egy hozzá nem kötődő értelmetlen módosító esetleg nem
megy át a képviselő-testületen. 

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Szeretné  megvilágítani  az  értetlenséget,  ami
szerinte  Simándi  Szelim  esetében  sem  valós  értetlenség,  ő  is  pontosan  érti.  A
történet arról  szól,  hogy valamit  ki  kellett  ahhoz találni,  hogy miért  lehessen nem
elfogadni, ez is egy újabb része a hazugságnak, de véleménye szerint ezzel már ne
foglalkozzanak. Mindenki tudja, hogy itt mi fog történni, 10-4 lesz a végeredmény,
előre megmondja. 

Felteszi  szavazásra a módosító  javaslatot,  melyet  a Képviselő-testület  4 igen,  10
nem szavazattal elutasított. 
(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

202/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Módosító javaslat elutasítása

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  elutasította Löfler  Dávid
képviselő  módosító  javaslatát,  mely  szerint az  Európai  Városok  Koalíciója  a
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Rasszizmus Ellen (ECCAR) szervezethez való csatlakozásra vonatkozó határozati
javaslat egészüljön ki az alábbi, 5. ponttal: 
„Budaörs  Város  Önkormányzata  elutasítja  az  illegális  migránsok  betelepítését
Budaörs város területére.”

Wittinghoff Tamás polgármester: Felteszi szavazásra az eredeti javaslatot, melyet
a Képviselő-testület 10 igen, 4 nem szavazattal elfogadott.  
(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

203/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Csatlakozás  az  Európai  Városok  Koalíciója  a  Rasszizmus  Ellen  (ECCAR)
szervezethez – az ECCAR tagság megszerzése

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Csatlakozás az Európai
Városok Koalíciója a Rasszizmus Ellen (ECCAR) szervezethez - az ECCAR tagság
megszerzése” tárgyában az alábbiak szerint dönt:

1) Budaörs Város Önkormányzata az ECCAR tízpontos akciótervét elfogadja és
az önkormányzati stratégiák és akcióprogramok részévé teszi.

2) Budaörs Város Önkormányzata kiválaszt egy akciótervet és megvalósítja azt.
Az  akció-terv  kiválasztására  a  Képviselő-testület  felkéri  a  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságot.

3)  Budaörs  Város  Önkormányzata  kezdeményezi  az  ECCAR  tagság
megszerzését  és  felkéri  a  Képviselő-testület  a  Polgármestert  a  szükséges
intézkedések megtételére.

4)  Felkéri  a  Képviselő-testület  a  Polgármestert,  hogy  az  éves  tagdíj  fizetési
kötelezettségeket terveztesse be az adott évi költségvetésbe.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

SZÜNET

18.)  A  Sportcsarnokban  rendelkezésre  álló  10  önkormányzati  nap
felhasználásáról szóló szabályzat módosítása
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(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/18. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a KMISB módosítással 8
igen  szavazat  arányában  elfogadásra  javasolta (jegyzőkönyv  2.  sz.  melléklete)
Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati  javaslatot.  A
Képviselő-testület 14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 

(a szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

204/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A Sportcsarnokban rendelkezésre álló 10 önkormányzati nap felhasználásáról
szóló szabályzat módosítása

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Budaörsi  Sportcsarnok
használatára igényelhető támogatás szabályairól szóló, az előterjesztés mellékeltét
képező szabályzatot jóváhagyja az alábbi módosítással: 

„2.  A BVUSS használatára  a következő szervezetek nyújthatnak be igényt,  a
szolgáltatási  évet  megelőző  év  október  31-ig:  nemzetiségi  önkormányzatok,
budaörsi  oktatási-nevelési  intézmények,  költségvetési  soron  támogatott  civil
szervezetek  (továbbiakban:  Igénylő).  2018.  évre  a  pályázati  határidő:  2018.
január 15.

„5. Az Önkormányzat a szolgáltatási évet megelőző év december 31-ig, -  2018.
évben:  január  31-ig  -  írásban értesíti  a  BTG Kft-t,  hogy az Igénylőket  milyen
mértékű  támogatásban  részesítette.  A BVUSS igénybevételére  kizárólag  a  3.
pontban megjelölt bérleti díj megfizetésével van lehetőség. „

3.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a
Budaörsi Sportcsarnok használatára nyújtható 2018. évi pályázati keretre 7.239.000.
Ft-ot  biztosítson,  amely  összeget  Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi
költségvetésébe terveztesse be.

4.) A Képviselő-testület, a KMISB javaslata alapján úgy dönt, hogy az Illyés Gyula
Gimnázium  és  KSZKI  szalagavató  báljának  megrendezését  (2018.  január  12.)  a
2018. évi pályázati keret terhére támogatja 950.000,-Ft + ÁFA összeggel. 

Határidő: 2017. december 15.
Felelős: polgármester  
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet
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19.)  A XXI.  sz. Magyar Drámájáért Alapítvány kérelme, támogatási szerződés
módosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/19. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: ismerteti a  napirendet, a KMISB 8 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

Szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

205/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A  XXI.  sz.  Magyar  Drámájáért  Alapítvány  kérelme,  támogatási  szerződés
módosítása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy dönt,  hogy a  XXI.  Század
Magyar Drámájáért Alapítvány kérelmét jóváhagyja és a 69/2017. (IV.26.) ÖKT sz.
határozat alapján készült ÖNK/SZ 2017-319. sz. támogatási szerződésben rögzített
támogatás felhasználását az 1.pontban az alábbiak szerint módosítja: 

Működési költségek  100 000
Vers- és prózamondó verseny 130 000

A szerződés egyéb pontjai változatlanok maradnak. 

Határidő: azonnali (támogatási szerződés módosítása) 
Felelős: polgármester
A  végrehajtást  végzi:  Polgármesteri  Kabinet  (támogatási  szerződés  módosítás)
Pénzügyi Iroda

20.)  A  Wendler  Ferenc  Alapítvány  kérelme  támogatási  szerződés
hosszabbítására

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/20. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a PEB 10 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)
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206/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A Wendler Ferenc Alapítvány kérelme támogatási szerződés hosszabbítására

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület úgy dönt, hogy a Wendler Ferenc
Alapítvány  kérelmét  jóváhagyja  és  az  ÖNK/SZ  2017-519.  sz.  támogatási
szerződésben  rögzített  támogatás  elszámolási  határidőt  2018.  május  31-ig
meghosszabbítja. A szerződés egyéb pontjai változatlanok maradnak.

2.  A  Képviselő  testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  támogatási  szerződést
módosítsa. 

Határidő: azonnali (támogatási szerződés módosítása) 
Felelős:polgármester
A  végrehajtást  végzi:  Polgármesteri  Kabinet  (támogatási  szerződés  módosítás)
Pénzügyi Iroda

21.)  Javaslat  a  Mindszenty  József  Római  Katolikus  Óvoda  és  Nyelvoktató
Német  Nemzetiségi  Általános  Iskola  fenntartójával,  a  Székesfehérvári
Egyházmegyével kötött Együttműködési Megállapodás módosítására

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/21. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a KMISB 7 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

( A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

207/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A  Mindszenty  József  Római  Katolikus  Óvoda  és  Nyelvoktató  Német
Nemzetiségi  Általános  Iskola  fenntartójával,  a  Székesfehérvári
Egyházmegyével kötött Együttműködési Megállapodás módosítása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő–testülete  elfogadja  2018.  január  1-jei
hatállyal  a  Székesfehérvári  Egyházmegyével  megkötött  Együttműködési
Megállapodás módosítását a melléklet szerinti tartalommal.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  a  polgármestert  az
Együttműködési Megállapodás módosításának aláírására.

Határidő: Együttműködési megállapodás hatálybalépése:2018. január 1.
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi:Polgármesteri Kabinet, Köznevelési és Közművelődési Osztály

22.)  BNNÖ  kérelme  a  Budaörsi  Passió  támogatási  szerződés
meghosszabbítására
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(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/22. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:   ismerteti  a  napirendet,  a  KMISB  6  igen  2
tartózkodó szavazat arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)
Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati  javaslatot.  A
Képviselő-testület 14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

208/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

BNNÖ kérelme a Budaörsi Passió támogatási szerződés meghosszabbítására

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület úgy dönt, hogy a BNNÖ kérelmét
elfogadja és a 143/2017. (IX.19.) ÖKT sz. határozat alapján készült ÖNK/SZ 2017-
511. sz. támogatási szerződésben rögzített támogatás elszámolási határidőt 2018.
július 31-ig meghosszabbítja.  Támogatási időszak: 2017.09.19- 2018.06.30.
A szerződés egyéb pontjai változatlanok maradnak. 

2.  Képviselő  testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  támogatási  szerződést
módosítsa. 

Határidő: azonnali (támogatási szerződés módosítása) 
Felelős:polgármester
A végrehajtást  végzi:  Polgármesteri  Kabinet  (  támogatási  szerződés  módosítás)
Pénzügyi Iroda

23.) A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/23. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:   ismerteti  a  napirendet,  a  KMISB  6  igen  2
tartózkodó  szavazat,  a  SZEB  4  igen  szavazat  arányában  elfogadásra  javasolta
(jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a Testületnek
a  határozati  javaslatot.  A  Képviselő-testület  14  igen  szavazattal  elfogadta  a
határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

209/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A helyi esélyegyenlőségi szószóló beszámolója 
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Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Helyi  Esélyegyenlőségi
Szószóló éves munkájáról szóló- az előterjesztés mellékletét képező - beszámolóját
elfogadja. 

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  szakbizottságok  javaslata
alapján  úgy  dönt,  hogy  a  Helyi  Esélyegyenlőségi  Szószóló  -  Nyikes  Fatime  –
megbízatását 2020. április 30-ig meghosszabbítja. 

Határidő: azonnali 
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet (értesítés), Pénzügyi Iroda 

24.) Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatára

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/24. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet. A SZEB 4 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

210/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2013.  december  18.  napján
480/2013. (XII.  18.) ÖKT sz. határozatával elfogadott és a 2. számú felülvizsgálat
alapján  készült  aktualizált  Helyi  Esélyegyenlőségi  Programot  elfogadja,  az
Intézkedési Terven nem változtat

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  a  Polgármestert  a
felülvizsgált és elfogadott Helyi Esélyegyenlőségi Program közzétételére, valamint a
Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóság részére történő megküldésére.

Határidő: 30 nap
Felelős: Polgármester
A végrehajtást végzi: Kabinet Iroda, Szociális és Egészségügyi Iroda

25.)  Az  Egyesített  Bölcsődei  Intézmények  2018.  évi  nyári  nyitvatartási
rendjének elfogadása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/25. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a SZEB 4 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,

41



felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

( A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

211/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Az  Egyesített  Bölcsődei  Intézmények 2018.  évi  nyári  nyitvatartási  rendjének
elfogadása

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  Egyesített  Bölcsődei
Intézmények 2018. évi  nyári  nyitvatartási rendjét – a gyermekek nyári  ellátásának
biztosítása mellett a Pitypang Bölcsőde és Gyermekközpont 2018. 06. 19 - 2018. 07.
22. napjáig, a Százszorszép Bölcsőde 2018. 07. 23 - 2018. 08. 24. napjáig zárva tart
– jóváhagyja.

Határidő: 8 nap
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Szociális és Egészségügyi Iroda
26.) A rendőrkapitányság támogatási kérelme

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/2. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a TFVB 7 igen, a PEB 10
igen  szavazat  arányában  elfogadásra  javasolta (jegyzőkönyv  2.  sz.  melléklete)
Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati  javaslatot.  A
Képviselő-testület 14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

212/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A rendőrkapitányság támogatási kérelme

1.  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  támogatja  a  Budaörsi
Rendőrkapitányság kérelmét,  és 4 fő  közalkalmazott  részére Erzsébet-utalvány
biztosít (30.000 Ft/fő + járulékai értékben), 173.000 Ft értékben, a Budaörs Város
Önkormányzat 2017. évi költségvetésről szóló 2/2017. (II. 24.) ÖKT rendelet 3. sz.
melléklet I. Működési költségvetés kiadásai, 5. Egyéb működési célú kiadások, 5.
Általános tartalék keret terhére.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az
1.  pontban  rögzített  támogatással  a  Pest  Megyei  Rendőr-főkapitánysággal  a
szerződést kösse meg.

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az
előirányzat  átvezetéséről  a  költségvetési  rendelet  soron  következő  módosítása
során gondoskodjék.

Határidő: december 31. 
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Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Pénzügyi Iroda, Polgármesteri Kabinet (szerződés megkötése)

27.) Centrál Europe pályázatokban való részvétel

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/27. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: ismerteti a napirendet, a TFVB 6 igen, a PEB 7
igen  3  tartózkodó  szavazat  arányában  elfogadásra  javasolta (jegyzőkönyv  2.  sz.
melléklete)   Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati
javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

213/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Centrál Europe pályázatokban való részvétel

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  „Central  Europe
pályázatokban való részvétel” tárgyában az alábbiak szerint dönt:

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  részt  vesz  a  három  CENTRAL  EUROPE
pályázatban, mint projektpartner, melyek témája:

 Városi ökoszisztémák létrehozása a kulturális és kreatív iparok erősítésére
Közép-Európában

 Hátrányos helyzetű csoportok aktív társadalmi bevonása Közép-Európában
 Városi  utak  energia  hatékonyságának  növelése  Intelligens  Közlekedési

Rendszerek  (ITS)  alkalmazásával  /  A  forgalmi  dugók  kiküszöbölése:
intelligens, integrált közlekedési megoldások a közúti infrastruktúrához

2) A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert  a  szükséges  intézkedések
megtételére.

Határidő: azonnal
Felelős:Polgármester
Végrehajtást végzi:Polgármesteri Kabinet

28.) Közterület elnevezése: Budaörs, 10300/19 hrsz. – Keleti utca

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/28. sz. melléklete)
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Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a TFVB 6 igen, a KMISB
8 igen szavazat  arányában elfogadásra  javasolta (jegyzőkönyv 2.  sz.  melléklete)
Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati  javaslatot.  A
Képviselő-testület 14 igen szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

214/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Közterület elnevezése: Budaörs, 10300/19 hrsz. – Keleti utca

1.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Budaörs, 10300/19 helyrajzi
számú ingatlant Keleti utcának nevezi el.

2.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy
intézkedjen az utcanév táblák 2018. március 31. napjáig történő elhelyezéséről.

3.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy
intézkedjen  a  magánút  közterületi  elnevezésének  nyilvántartásokon  való
átvezetéséről.

Határidő: 2018. március 31.
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Igazgatási Iroda, Műszaki Ügyosztály

29.) Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi Éves Ellenőrzési Munkaterve

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/29. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet. A PEB 8 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete) Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

215/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi Éves Ellenőrzési Munkaterve

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 119 § (5) bekezdésében foglalt
jogkörében  eljárva  jóváhagyja  az  Önkormányzat  belső  ellenőrzésére  vonatkozó
2018. évi Éves Ellenőrzési Tervet az előterjesztés melléklete szerint.

Határidő: 2017. december 31.  
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Felelős: Jegyző 
Végrehajtást végzi: Belső Ellenőrzési Iroda

30.)  Beszámoló  a  Kamaraerdei  Településrészi  Önkormányzat  2017.  évi
tevékenységéről

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/30. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:   ismerteti  a  napirendet,  a  Kamaraerdei
Részönkormányat  5 igen szavazat arányában elfogadásra javasolta a beszámolót
(jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs, felteszi szavazásra a Testületnek
a  határozati  javaslatot.  A  Képviselő-testület  14  igen  szavazattal  elfogadta  a
határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

216/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Beszámoló  a  Kamaraerdei  Településrészi  Önkormányzat  2017.  évi
tevékenységéről

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Kamaraerdei
részönkormányzat  2017.  évi  tevékenységéről  szóló  –  melléklet  szerinti  –
beszámolóját.

31.) A polgármester 2017. II. félévi jutalma

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/30. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  ismerteti  az  Ügyrendi  Bizottság  javaslatát.  A
szavazás  előtt  kéri  a  Képviselő-testületet,  hogy  személyes  érintettség  okán  a
szavazásból  zárják  ki.  A  Képviselő-  testület  14  igen  szavazattal  elfogadta  a
javaslatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

217/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Döntéshozatalból való kizárás személyes érintettség okán
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Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Wittinghoff  Tamás polgármestert
személyes  érintettség  okán  a  „Polgármester  2017.  II.  félévi  jutalma”  tárgyú
döntéshozatalból kizárja. 

Wittinghoff Tamás polgármester:  Miután hozzászóló nincs, felteszi szavazásra a
határozati javaslatot, melyet 9 igen 4 nem szavazattal elfogadott a Képviselő testület.

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő, Wittinghoff Tamás polgármester
nem vett részt a szavazásban)

218/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A polgármester 2017. II. félévi jutalma

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete Wittinghoff Tamás polgármestert –
2017.  második  félévi  munkáját  értékelve  –  három  havi  illetményének  megfelelő
jutalomban részesíti.

Határidő: azonnal
Felelős: Ügyrendi Bizottság elnöke
Végrehajtást végzi: Humánpolitikai Iroda és Pénzügyi Iroda

32.) Döntés a Budaörs, Meggy utca 8723 hrsz-ú ingatlan zártkerti művelés alól
történő kivonásáról

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/32. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a TFVB 6 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

219/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés  a  Budaörs,  Meggy  utca  8723  hrsz-ú  ingatlan  zártkerti  művelés  alól
történő kivonásáról

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
1. intézkedik  a  Budaörs,  8723 helyrajzi  számú ingatlan  zártkerti  művelés  alól

történő kivonása iránt;
2. felkéri a polgármestert a vonatkozó eljárások megindítására és a szükséges

dokumentumok aláírására.

Határidő a határozat közlésére: döntést követő 30 nap
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Határidő az eljárás megindítására: 2017. december 31.
Felelős: Polgármester 
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyosztály - Városépítési Iroda - Vagyongazdálkodási
Osztály

33.) A Farkasréti Pagony Óvoda 2017. évi költségvetésének módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/33. sz. melléklete)

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  ismerteti  a  napirendet,  itt  nincs  bizottsági
álláspont,  a  Képviselő-testület  kezében van a döntés.  Hozzászólás nincs,  felteszi
szavazásra  a  Testületnek  a  határozati  javaslatot.  A  Képviselő-testület  14  igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

220/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

A Farkasréti Pagony Óvoda 2017. évi költségvetésének módosítása 

1.  Budaörs  Város Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy dönt,  hogy a  Farkasréti
Pagony Óvoda 2017. évi költségvetését az alábbiak szerint módosítja: 

Budaörs  Város Önkormányzat  2017.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2017.(II.24.)
önkormányzati rendelet
18. sz. melléklet Farkasréti Pagony Óvoda
Kiadások/I.3.1.  Közüzemi  kiadások  sor  635  e  Ft-tal  nő,  ezzel  egyidejűleg  a
Kiadások/I.3.2. Karbantartási kiadások sor 635 e Ft-tal csökken.

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az előirányzatok átvezetéséről a
költségvetési rendelet soron következő módosítása során gondoskodjék.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Pénzügyi Iroda

34.) Közbeszerzési szakértői szolgáltatás 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/34. sz. melléklete)
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Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet. Az ÖKDB 6 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

221/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Közbeszerzési szakértői szolgáltatás 

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  közbeszerzési  szakértői
szolgáltatás  2018.  évi  igénybevételével  kapcsolatban  úgy  dönt,  hogy  a
PROVITAL Fejlesztési Tanácsadó Zrt. (1123 Budapest, Alkotás utca 53. E ép. 3
em., adószám: 14969205-2-43), valamint a Topinform Bt. (1075 Budapest, Király
u.  17.,  adószám:  20318282-3-42,  cégjegyzékszám:  01-06-723624,  képviseli
Toperczer  Ferenc)  által  alkotott  Konzorcium  felelős  akkreditált  közbeszerzési
szaktanácsadói  szolgáltatás  nyújtása  tárgyú,  jelenleg  hatályos  megbízása
változatlan feltételekkel, 2018. február 28-ig kerüljön meghosszabbításra azzal,
hogy az együttműködés ezt követő feltételeit  a felek a 2018. évi  költségvetés
ismeretében tárgyalják újra. 

2.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  a  Polgármestert  a
fentiekhez  szükséges  anyagi  fedezet  2018.  évi  költségvetésbe  történő
terveztetésére és szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: folyamatos  
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyoszt. Pénzügyi Iroda

35.) Döntés az Érd és Térsége Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati
Társulás létrehozásáról szóló Társulási Megállapodás 4. sz. módosításáról 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/35. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  A TFVB a I. javaslatot - mely szerint egyet értünk
a módosítással - 6 igen szavazat arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2.
sz.  melléklete)  Hozzászólás  nincs,  felteszi  szavazásra  a  Testületnek  a  határozati
javaslatot a TFVB döntésének megfelelően. A Képviselő-testület 14 igen szavazattal
elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

222/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés az Érd és Térsége Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
Társulás létrehozásáról szóló Társulási Megállapodás 4. sz. módosításáról 
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Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
1. az Érd és Térsége Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás

Társulási  Megállapodásának negyedik számú módosításával  egyetért,  és a
módosításokkal  egységes  szerkezetbe  foglalt  Társulási  Megállapodást  az
előterjesztés 3. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

2. felhatalmazza a polgármestert a Társulási Megállapodás aláírására, és felkéri,
hogy jelen döntést küldje meg a Társulás Elnökének.

Határidő: a határozat közlésére: azonnal
Felelős: polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki Ügyosztály – Városépítési Iroda 

36.)  Hulladékgazdálkodási  közszolgáltatás  folytatása  2017.  december  31.-ét
követően

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/36. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a TFVB  6 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

223/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Hulladékgazdálkodási  közszolgáltatás  folytatása  2017.  december  31.-ét
követően

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy

 Hozzájárul, hogy a BTG Nonprofit Kft. 2018. I. félévére kössön alvállalkozói
szerződést  az  ÉTH  Nonprofit  Kft.-vel  és  alvállalkozóként  folytassa  a
szolgáltatást. 

 Felkéri a BTG Nonprofit Kft-t, hogy az alvállalkozói szerződés újratárgyalását
kezdeményezze az ÉTH Nonprofit Kft.-vel annak érdekében, hogy középtávon
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már  a  tejes  költségét  a  közszolgáltatásra  kötelezett  ÉTH  Nonprofit  Kft.
megtérítse.

 Az  alvállalkozói  szerződés  teljesítéséhez  a  Képviselő-testület  többletforrást
nem biztosít. 

Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

37.) Szennyvíz víziközművek üzemeltetése 2018. április 8-át követően

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/37. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a TFVB  6 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete) Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

224/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Szennyvíz víziközművek üzemeltetése 2018. április 8-át követően

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete

1. felhatalmazza a Polgármestert arra, hogy 

- tárgyalásokat folytasson 
o Budapest Főváros Önkormányzatával,
o az FCSM Zrt-vel,
o az FCSM Zrt. kisebbségi tulajdonosaival
o a Magyar Energetikai és Közműszabályozási Hivatallal, valamint a

koncessziós pályázatot előzetes jóváhagyásra benyújtsa
o valamint más személyekkel, szervezetekkel

            részesedés szerzés érdekében az FCSM Zrt.-ben,

- valamint  dolgoztassa  ki  ennek  alapján  a  szennyvíz  víziközművek
üzemeltetésére  vonatkozó  szerződést  az  FCSM Zrt.  és  Budaörs  város
között,

- továbbá amennyiben a megszerzendő üzletrész vételi értéke nem haladja
meg az 5 M Ft-ot, úgy döntsön annak megvásárlásáról.

2.  felhatalmazza  a  Polgármestert  arra,  hogy tárgyalásokat  folytasson  a  Fővárosi
Vízművekkel az üzemeltetés lehetséges megoldásairól.

50



3.  felkéri  a  Polgármestert  a  koncessziós  pályázati  kiírás,  koncessziós  szerződés
tervezet és a szükséges tájékoztató adatokat bemutató anyag kidolgozására és
annak a Képviselő-testület elé terjesztésére.

4.  felkéri  és  felhatalmazza  a  Településfejlesztési-  és  Vagyongazdálkodási
Bizottságot,  hogy  a  Képviselő-testület  kizárólagos  hatásköri  döntéseinek
kivételével a szükséges döntéseket meghozza. 

Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi:Polgármesteri Kabinet

38.)  Döntés  a  Budaörs,  Templom  tér  17.  szám  alatti  társasház  földszintjén
elhelyezkedő  115/A/1  hrsz-ú  ingatlan  44.41  m²  nagyságú  területének
helyiségbérleti  jogának  átruházásáról,  és  székhely  létesítéshez  történő
hozzájárulásról

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/38. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet, a TFVB  6 igen szavazat
arányában elfogadásra javasolta (jegyzőkönyv 2. sz. melléklete)  Hozzászólás nincs,
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

225/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Döntés  a  Budaörs,  Templom  tér  17.  szám  alatti  társasház  földszintjén
elhelyezkedő  115/A/1  hrsz-ú  ingatlan  44.41  m²  nagyságú  területének
helyiségbérleti  jogának  átruházásáról,  és  székhely  létesítéshez  történő
hozzájárulásról

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy

1.) hozzájárul ahhoz, hogy a BTG Nonprofit Kft. és a Dermamedic Egészségügyi Kft.
között  2010. október 1-jén létrejött és 2011. november 11-én módosított bérleti
szerződés szerinti jogviszonyban a bérlő, Dermamedic Egészségügyi Kft. helyébe
ügyvezetője,  Dr.  Nagy  Zsuzsa  lépjen  egyéni  vállalkozóként,  és  egyidejűleg
hozzájárul a Budaörs, Templom tér 17. szám alatti 115/A/1 hrsz-ú ingatlannak az
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egyéni vállalkozói tevékenység székhelyeként történő bejegyzéséhez, azzal, hogy
Dr. Nagy Zsuzsa egyéni vállalkozó továbbra is számíthassa be a havi bérleti díjba
a  helyiségek  felújításának  még  be  nem  számított  költségeit,  valamint  az
önkormányzat tulajdonában álló lakások és helyiségek bérletére vonatkozó egyes
szabályokról szóló 23/2012.(VI.22.) önkormányzati rendelet 65. § (1) bekezdés b)
pontja alapján fizetendő egy éves bérleti díj a csökkentett havi díj alapján kerüljön
megállapításra.

2.) felkéri a BTG Nonprofit Kft-t, hogy a határozat végrehajtása érdekében tegye meg
a szükséges intézkedéseket. 

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Műszaki  Ügyosztály/Városépítési  Iroda/Vagyongazdálkodási
Osztály

39.) Budaörsi Latinovits Színház bevételi többlet előirányzatosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/39. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester:  ismerteti a napirendet. Hozzászólás nincs, így
felteszi szavazásra a Testületnek a határozati javaslatot. A Képviselő-testület 14 igen
szavazattal elfogadta a határozatot. 

(A szavazáskor jelenlévő képviselők száma: 14 fő.)

226/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

Budaörsi Latinovits Színház bevételi többlet előirányzatosítása

1.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Budaörsi Latinovits Színház
kérelmét jóváhagyja és úgy dönt, hogy a Színház által 2017. évben már ténylegesen
realizált 978 e Ft többletbevételének beemelését és felhasználását engedélyezi az
alábbiak szerint:

2/2017.(II.24.)  ÖKT.  rendelet  11.  és  11/A  sz.  melléklet  Bevételek  /  I.3.2.
Szolgáltatások ellenértéke sor  770  e  Ft-tal  nő,  I.3.6.  Kiszámlázott  ÁFA sor  nő
208 e Ft-tal.
Kiadások / II.1.3. Egyéb tárgyi eszközök beszerzése, létesítése sor nő 978 e Ft-tal.

978

2.) Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy
az előirányzat átvezetéséről  a következő költségvetési  rendelet módosítása során
intézkedjék.

Határidő: azonnal
Felelős: Polgármester
Végrehajtást végzi: Intézményvezető, Pénzügyi Iroda
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Wittinghoff Tamás polgármester:  A további három napirendet zárt ülés keretében
tárgyalja a Képviselő-testület. 

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült.
A  zárt  ülésen  hozott  határozatok  száma:  227/2017.(XII.13.)  ÖKT  sz.  határozat,
228/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat, 229/2017.(XII.13.) ÖKT sz. határozat

k.m.f.

Wittinghoff Tamás                   dr. Bocsi István
   polgármester                      jegyző

Mellékletek:
1 sz.: Az előterjesztések melléklettel együtt
2 sz.: Forgatókönyv
3 sz.: Rendeletek
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